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عدم حمایت بعضی از چهره های شاخص جمهوری خواه 

از ترامپ چه تاثیری بر روند انتخابات خواهد گذاشت؟

شکاف در اردوگاه 
جمهوری خواهان 

گزارش صبح امروز از نخستین روز بازگشایی سینماها؛

اکران های ضعیف 
و گیشه های خلوت

دچار خشکسالی شدید 
مدیریتی هستیم

بررسی وضعیت اصناف و مشوق هایی که دریافت نکردند؛ 

 زمان واقعی ارائه تسهیلات 
به صنوف را اعلام کنید
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قطعنامه شورای حکام برای اعضای 
آژانس انرژی اتمی الزام آور نیست

نماینده مردم تربت جام، تایباد و باخرز در مجلس با تاکید بر اینکه قطعنامه شــورای 
حکام علیه ایران الزامی برای اعضــای آژانس ایجاد نمی کند، گفت: در این فرصت 
به دســت آمده تنها اجماع فراگیر ملی برای تقویــت عرصه های اقتصادی و نظامی 

ضروری است.
جلیل رحیمی جهان آبادی  در واکنش به قطعنامه شــورای حکام در ارتباط با برنامه 
هسته ای ایران، گفت: کشورهای اروپایی با صدور قطعنامه مجددا درخواست بازرسی 
از سایت های اتمی ایران را کردند اما جمهوری اسلامی ایران در قالب برجام به همه 
تعهدات خود به خوبی عمل کرده است. آژانس انرژی اتمی نیز در گزارش های متعدد 

بر پایبندی ایران به تعهدات خود تاکید کرده است.
اروپا دنبال تکمیل فرایند فشار آمریکا به ایران 

نماینــده مردم تربت جام،تایباد و باخرز در مجلس شــورای اســلامی تصریح کرد: 
اروپایی ها با پیشــنهاد و تصویب این قطعنامه دنبال تکمیل فرایند فشارهای امریکا 
علیه ایران به موجب تحریم ها هســتند تا جمهوری اسلامی ایران مجبور به مذاکره 

مجدد و وارد قرارداد جدید با آنها شود.
وی افــزود: اروپایی ها در قرار مجدد می خواهنــد حوزه های دیگر از فعالیت ایران در 
خاورمیانه را جدای از فعالیت های هســته ای به ویژه ارتبــاط ایران با گروه مقاومت 
و حضــور و نفوذ ایران در منطقــه را محدود کنند. در واقع اروپا با خواســته آمریکا 

هماهنگ است.
قطعنامه شورای حکام الزامی برای اعضای آژانس ایجاد نمی کند

این نماینده مردم در مجلس یازدهم با تاکید بر اینکه قطعنامه شــورای حکام آژانس 
برای ما الزام آور نیســت، گفت: این قطعنامه الزامی بــرای اعضای آژانس نیز ایجاد 
نمی کند. از ســوی دیگر با تصویب این قطعنامه فرصتی برای اجماع داخلی برای ما 

ایجاد شده است.
رحیمی جهان آبادی یادآور شــد: در کشــور ما نخبگان سیاســی، علمی و اصحاب 
تصمیم گیر دو طیف بودند، گروهی معتقد به مذاکره بودند و تاکید داشــتند از طریق 
ارتبــاط با غربی ها و مذاکرات می توانیم مســائل را حل کنیم و غربی ها را مجاب به 
پایبندی نســبت به حقوق ایران کنیم تا فشــار تحریم ها کاهش یابد. عده دیگر از 
جمعیت سیاســی و مردم ایران اما معتقد بودند تنهــا راه حل، مقاومت در برابر زیاده 
خواهی های غرب اســت. این گروه تاکید داشــتند نگاه به درون را باید در کشــور 

تقویت کرد.
استراتژی مقاومت تنها راهکار مقابله با غربی ها

این نماینده مردم در مجلس یازدهم با اشاره به قطعنامه شورای حکام آژانس، افزود: 
در این شــرایط اجماع داخلی، ملی و فراگیر باید مورد توجه قرار گیرد زیرا استراتژی 
جــز مقاومت در برابر غربی ها نداریم. ما در برجام گفت وگو کردیم اما امریکایی ها به 
تعهــدات خود در برجام عمل نکردند و تحریم هــا را افزایش دادند و هم اکنون نیز 

طلب تعهد می کنند.
وی ادامه داد: با صدور این قطعنامه فرصتی ایجاد شده که می توان اجماع فراگیر ملی 
بین نخبگان و سیاســیون و نهادهای تصمیم ساز ایجاد کرد و از طریق آن، غربی ها 
را وادار به عقب نشــینی کرد. از ســوی دیگر با نگاه به درون و اتکاء به توانمندی و 

ظرفیت ملی باید عرصه اقتصادی و نظامی را تقویت کنیم.
رحیمــی جهان آبادی تصریح کرد: ما باید از ظرفیتهای داخلی برای کاهش چالش با 
همســایگان و کشورهایی که با ما روابط خوبی در این سال ها داشتند استفاده کنیم 
و امیدی به اروپا و امریکا نداشــته باشــیم زیرا تاکنون نتیجه مثبتی از این کشورها 

ندیدیم.

عدم حمایت بعضی از چهره های شاخص جمهوری خواه از ترامپ چه تاثیری بر روند انتخابات خواهد گذاشت؟

شکاف در اردوگاه جمهوری خواهان 
درحالی که تــا انتخابات 
ریاســت جمهــوری 
پنج  حــدودا  آمریکا 
ماه باقی مانده است، 
درگیر  ترامپ  دونالد 
متعددی  بحران هــای 
شــده و محبوبیت وی 
توجهی  قابــل  کاهش 
برخی  اســت.  یافتــه 
معتقدنــد  تحلیلگــران 
که موقعیــت ترامپ در 
ماه های باقی مانده بهتر نخواهد شــد. در 
بحبوحه بحران هــای چند وجهی آمریکا، 
روند انتشــار نتایج نظرســنجی ها درباره 
انتخابات ریاســت جمهوری آمریکا شدت 
گرفتــه اســت. اغلب این نظرســنجی ها 
از کاهــش محبوبیت ترامــپ و افزایش 
محبوبیت رقیبش جو بایدن، حکایت دارند. 
یکــی از جدیدترین نظرســنجی ها درباره 
موسســه  نظرســنجی  محبوبیت،  میزان 
گالوپ بود. این موسسه در 10 ژوئن نتایج 
یک نظرســنجی جدید را منتشر کرد که 
نشــان داد محبوبیت ترامپ کاهش یافته 
و به 39 درصد رســیده است. کمی پیش 
از گالوپ، موسســه ایپســوس نیز نتایج 
نظرســنجی خود را منتشر کرد که در این 
نظرسنجی هم محبوبیت ترامپ 39 درصد 
بود. به طور کلی، در اکثر نظرسنجی هایی 
که در دهه اول ماه ژوئن انجام شــده اند، 
محبوبیت ترامپ بین 39 تا 43 درصد بوده 
اســت. با این وجود بسیاری از کارشناسان 
معتقدنــد که در صــورت فروکش کردن 
دو بحران کرونا و نــا آرامی های پس از 
کشته شــدن جورج فلوید، شهروند سیاه 
پوست، به دست یک افسر پلیس، ترامپ 
فرصــت کافی جهت بازســازی شــرایط 

و تغییــر وضعیتش در نظرســنجی ها را 
دارد. چنــدی پیش محمد جــواد ظریف، 
وزیر امور خارجه کشــورمان هم در یک 
اظهار نظر غیر معمول شــانس ترامپ را 
برای پیــروزی در انتخابات نوامبر بیش از 
50 درصد دانســت. این در حالی است که 
ترامپ با یک مشــکل دیگر نیز دست به 
گریبان اســت و آن عدم حمایت بعضی از 
هــم حزبی هایــش در انتخابات از او می 
باشد. دونالد ترامپ در سال 2016 در میان 
صف طویلــی از مخالفان جمهوری خواه و 
بازنشستگان ارتش توانست فاتح انتخابات 
شــود، این در حالیست که در سال 2016 
یک چیز مشــخص بــود و اینکه رهبران 

ترامپ موضع  علیه  ارشــد جمهوری خواه 
بگیرند عجیــب نبود. آن ها بــه هر حال 
احتمال می دادند دونالد در انتخابات پیروز 
نخواهد شد و شرایط رقیب هم به گونه ای 
نیســت که برنامه کاری آن هــا به خطر 
بیفتد، اما کارزار انتخاباتی سال 2020فرق 
می کند. مخالفت با رئیس جمهور مســتقر 
بــه معنای به خطر انداختــن اولویت های 
سیاسی خود اســت، مانند انتصاب قضات 
محافظه کار، حفظ مقررات تجاری مناسب 
و کاهش  مالیاتی و در نهایت تحمل خشم 
فوران کرده دونالد ترامپ. این موارد باعث 
می شــوند، جمهوری خواهان نتوانند مانند 

ســال 2016 از دونالد ترامپ انتقاد کنند 
و علیــه وی موضع بگیرند. در حال حاضر 
برخــی از نخبگان حــزب جمهوری خواه 
بر علیه ترامپ شــوریده اند. برجسته ترین 
مخالف ترامپ، جورج بوش پسر است که 
می شود،  محسوب  اســبق  جمهور  رئیس 
از ســویی کالین پاول وزیر اسبق خارجه 
و میت رامنی ســناتور فعلی از جمله افراد 
دیگری هســتند که با رئیــس جمهوری 
فعلی آمریکا مخالف هســتند، این شکاف 
در حزب جمهوری خــواه می تواند به ضرر 
ترامپ تمام شــود، اما اینکه این موضوع 
چقدر اثر گذار باشــد، متغیــر خواهد بود. 

احــزاب در آمریکا به مانند بریتانیا منضبط 
نیســتند، در بریتانیــا اعضــای دو حزب 
محافظه کار و کارگر تحت هر شــرایطی 
از حزب متبوعشــان حمایت خواهند کرد، 
امــا در آمریکا اینگونه نیســت، افراد چه 
در موقــع انتخابات مختلف و چه در زمان 
رای دادن در کنگــره و ســنا به میل خود 
رفتار می کنند، ماننــد عملی که رامنی در 
قضیه اســتیضاح ترامپ انجام داد و علیه 
او عمل کرد. ایــن قضیه از زمان نامزدی 
ترامپ در ســال 2016 آغاز شد و علیرغم 
اینکه سران حزب جمهوری خواه به دنبال 
آن بودند کــه وی را از میدان به در کنند، 

اما به دلیل ســاختار ایــن حزب موفق به 
انجام آن نشــدند، الان نیــز صدای این 
اعتراضات علیــه ترامــپ نمی تواند زیاد 
جایــگاه او را متزلزل کنــد، زیرا که هنوز 
جمهوری خواهان  قاطبــه  حمایت  ترامپ 
را دارد، او الان ســعی می کنــد بــه میل 
طرفداران و بدنه رای خود عمل کند و زیاد 
کاری بــه مخالفت های اینچینی ندارد. در 
حال حاضر او به دنبال آن اســت تا پایگاه 
رای خود را تثبیت کند و بتواند با پشتوانه 
محکم تــری در انتخابات حضور پیدا کند، 
البتــه ذکر ایــن نکته ضروری اســت، تا 
زمانیکه بدنه رای ترامپ از او حمایت کند، 
نمی توان گفت که جایگاهش متزلزل شده 

است. دو حزب جمهوری خواه و دموکرات 
از یک نظر تفاوت اساســی بــا هم دارند، 
جمهوری خواهان یک حزب توده گرا هستند 
ولی دموکرات ها نخبه گرا به شمار می روند، 
همین عامل نیز باعــث پیروزی ترامپ و 
شکست ســندرز در انتخابات درون حزبی 
شده است. در ســال 2016 علیرغم اینکه 
نخبگان سیاســی جمهوری خواه به دنبال 
این بودند تا مانع از نامزدی ترامپ شــوند، 
اما بــه دلیل اینکه موکل هــای انتخاباتی 
از ترامپ حمایت کردند، کاری از دســت 
سران حزب برنیامد. اما در حزب دموکرات 
شــرایط اینگونه نیست. در سال 2016 در 

حالیکه بدنه حزب از ســندرز حمایت کرد 
و نخبگان و ســران دموکرات از کلینتون، 
تعداد دلیگیت های آن ها تقریبا برابر بود، اما 
در کنوانســیون ملی حزب دموکرات سوپر 
دلیگیت ها) نمایندگان ارشد حزب( که افراد 
بــا نفوذ حزب بودند، تماما به کلینتون رای 
دادند و همین عامل باعث شــد که سندرز 
نتواند نامزد نهایی شــود. اصولا رای سوپر 
دلیگیت هــا به نخبگان سیاســی از جمله 
روســای جمهــوری، وزرا، معاونان رئیس 
جمهوری، ســناتورها، نماینــدگان گنگره 
و فرمانداران داده می شــود و آن ها از این 
طریــق می توانند تاثیرگذاری مســتقیمی 
بــر روی نامزد نهایی حــزب بگذارند. در 
انتخابات امســال نیز در رقابــت بایدن و 
سندرز، تمامی ســوپر دلیگیت ها به بایدن 
اختصاص داشت و ســندرز می دانست که 
شانســی برای رقابت ندارد، برای همین و 
بــه منظور جلوگیری از شــکاف در حزب 
دموکــرات انصراف داد، تــا از این طریق 
شــانس پیروزی بایدن بر ترامپ افزایش 
پیدا کند. این در حالی اســت که در حزب 
جمهوری خواه چیزی به نام سوپر دلیگیت 
وجود ندارد و نخبگان سیاســی این حزب 
نمی توانند اگر با کســی مخالف بودند، در 
ایــن رابطه کاری انجام دهند. برای همین 
موضوع است که ترامپ توانست به ریاست 
جمهوری آمریکا دســت پیدا کند، الان نیز 
به عنوان رئیس جمهور مستقر نیاز چندانی 
به حمایت برخی از ســران جمهوری خواه 
ندارد و تمامی تکیه و توان خود را بر روی 
هواداران خود گذاشــته و به آن ها چشــم 
دوخته است، از ســویی پایگاه رای ترامپ 
مشخص است و با بحرانی هایی نظیر کرونا 
و مسائل نژاد پرستی، نظر آن ها نسبت به 

او تغییر نخواهد کرد.

خبر

در حال حاضر برجسته ترین مخالف ترامپ، جورج بوش پسر است که رئیس جمهور اسبق 
محسوب می شود، از سویی کالین پاول وزیر اسبق خارجه و میت رامنی سناتور فعلی از جمله 

افراد دیگری هستند که با رئیس جمهوری فعلی آمریکا مخالف هستند، این شکاف در حزب 
جمهوری خواه می تواند به ضرر ترامپ تمام شود، اما اینکه این موضوع چقدر اثر گذار باشد، 

متغیر خواهد بود.
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انتخابات هیات رییســه 11 کمیســیون تخصصی مجلس یازدهم در ســال اول 
فعالیت شان روزگذشته برگزار شد.

 روز گذشته با برگزاری انتخابات هیات رییسه 11 کمیسیون تخصصی مجلس شورای 
اسلامی اعضای هیات رییســه آن ها در سال اول فعالیت شان مشخص شد. هیات 
رییســه دو کمیسیون فرهنگی و قضائی و حقوقی مجلس یازدهم نیز بعد از تعیین 
 ترکیب آنها، هفته آینده و بعد از سرکشی نمایندگان به حوزه های انتخابیه شان تعیین

 می شود.
در جداول زیر به تفکیک اســامی نمایندگان عضو هیات رییســه کمیســیون ها و 

حوزه های انتخابیه آنها آمده است:

کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری
سمتحوزه انتخابیه عنوان 

رییستبریز علیرضا منادی سفیدان 
نایب رییسبجنورد محمد وحیدی 

نایب رییسآبادان سید محمد مولوی 
دبیرمریوان شیوا قاسمی پور 
دبیرشهریار حسین حق وردی 

سخنگوهمدان احمد حسین فلاحی 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی

سمتحوزه انتخابیه عنوان 
رییسقم مجتبی ذوالنوری 
نایب رییساصفهان عباس مقتدایی 
نایب رییسقصرشیرین شهریار حیدری 
دبیرسلماس یعقوب رضازاده 
دبیرمراغه علی علیزاده 

سخنگوتهران ابوالفضل عمویی 

کمیسیون اقتصادی
سمتحوزه انتخابیه عنوان 

کرمانکرمان محمدرضا پورابراهیمی 
نایب رییستهران سید احسان خاندوزی 

نایب رییساردبیل کاظم موسوی 
دبیربوکان انور حبیب زاده 
دبیرخلخال سید غنی نظری 
سخنگواصفهان مهدی طغیانی 

کمیسیون اجتماعی
سمتحوزه انتخابیه عنوان 

رییسمیاندوآب مهدی عیسی زاده 
نایب رییسگرمی ولی اسماعیلی 
نایب رییسبروجرد عباس گودرزی 
دبیرکلیبر حسین حاتمی 
دبیرگرمسار اردشیر مطهری 

سخنگوساری علی بابایی کارنامی 
کمیسیون انرژی

سمتحوزه انتخابیه عنوان 
رییسکازرون فریدون عباسی 
نایب رییسبوشهر موسی احمدی 
نایب رییسبندرعباس احمد مرادی 

دبیرملایر هادی بیگی نژاد 
دبیرسروستان عبدالعلی رحیمی 
سخنگوتهران مالک شریعتی 

کمیسیون برنامه بودجه و محاسبات
سمتحوزه انتخابیه عنوان 

رییسهمدان حمیدرضا حاجی بابایی 
نایب رییسالیگودرز محمد خدابخشی 

نایب رییستبریز محمدرضا میرتاج الدینی 
دبیردشتی و تنگستان غلامحسین کرمی 

دبیرپاوه آرش زره تن 
سخنگوتویسرکان محمد مهدی مفتح 

کمیسیون بهداشت و درمان
سمتحوزه انتخابیه عنوان 

رییسزاهدان حسینعلی شهریاری 
نایب رییسبابلسر علی اصغر باقرزاده 

نایب رییسبجنورد سید محمد پاک مهر 
دبیرقزوین فاطمه محمدبیگی 

دبیرسنندج محسن فتحی 
سخنگواصفهان زهرا شیخی مبارکه 

کمیسیون شوراها و امور داخلی کشور
سمتحوزه انتخابیه عنوان 

رییسیزد محمدصالح جوکار 
نایب رییسلردگان حسین بامیری 

نایب رییساراک محمدحسن آصفری 
نایب رییسبروجرد فاطمه مقصودی 
دبیربیرجند حسین خسروی 

سخنگوساوجبلاغ علی حدادی 

کمیسیون صنایع و معادن
سمتحوزه انتخابیه عنوان 

رییستهران عزت الله اکبری تالارپشتی 
نایب رییسدماوند و فیروزکوه سید احمد رسولی نژاد 

نایب رییسشیروان علی جدی 
دبیرشهربابک مصطفی رضا حسینی 

دبیرسقز و بانه بهزاد رحیمی 
سخنگوفسا حجت الله فیروزی 

کمیسیون عمران
سمتحوزه انتخابیه عنوان 

رییسجهرم محمدرضا رضایی کوچی 
نایب رییسقایمشهر کمال علیپور خنکداری 

نایب رییسبندعباس منصور آرامی 
دبیربندرلنگه احمد جباری 
دبیرمسیحیان ارامنه شمال آرا شاوردیان 

سخنگوخدابنده سید البرز حسینی 
کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی

سمتحوزه انتخابیه عنوان 
رییسکاشان سیدجواد ساداتی نژاد 

نایب رییسمهاباد جلال محمودزاده 
نایب رییسداراب محمد جواد عسکری 

دبیرملایر احد آزادی خواه 
دبیراردستان سید صادق طباطبایی نژاد 

سخنگوچابهار معین الدین سعیدی 

جدول هیات رییسه کمیسیون های مجلس یازدهم در سال اول
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مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات ایران 
با اشــاره به ثبات قیمت تعرفه خدمات مخابراتی در تمام 
بخش ها، اعم از صوت و دیتا از سال ۱۳۸۴ تاکنون به لزوم 
افزایش حق اشتراک تلفن ثابت برای توسعه زیرساخت های 
مخابراتــی تأکید کرد.به گزارش صبــح امروز و به نقل از 
ایسنا، مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده صاحبان سهام 
شــرکت مخابرات ایران، روز گذشته برگزار و تغییرات در 
میزان دریافتی حق اشتراک از مشترکین تلفن ثابت تصویب 
شد. در این مجمع که با حضور ۸۹ درصدی صاحبان سهام 
تشکیل شد، تصمیم گیری درباره تغییرات میزان دریافتی 
حق اشتراک از مشترکین تلفن ثابت مورد بحث و بررسی 
قرار گرفت.بدین ترتیب نرخ های مصوب شــده برای حق 
اشتراک ماهانه از مشترکین تلفن ثابت در مناطق روستایی، 

ماهانه ۱۰۰ تومان، شــهری ماهانــه ۲۰۰۰ تومان، مراکز 
شهرستان ها ماهانه ۲۵۰۰ تومان، مراکز استان ها به استثنا 
کلان شــهرها، ماهانه ۴۰۰۰ تومان، کلان شهرها ماهانه 
۵۰۰۰ تومان و در شهر تهران ماهانه، ۸۰۰۰ تومان محاسبه 
و به تصویب مجمــع عمومی عادی به طــور فوق العاده 
شــرکت مخابرات ایران رســید.در این راستا محمدرضا 
بیدخام با تأکید بر توجه ویژه این شــرکت به منظور توسعه 
روزافزون شبکه زیرساختی مخابرات، اظهار کرد: مبلغ حق 
اشتراک تصویب شده در مجمع فوق العاده مخابرات، کاملًا 
منطبق با مواد اساسنامه شرکت مخابرات ایران و کمیسیون 
تنظیم مقررات و در جهت هزینه کرد پروژه های توســعه 
شبکه مخابرات کشور مصروف می شود.مدیرکل ارتباطات 
و امور بین الملل شــرکت مخابرات ایران ادامه داد: تعرفه 

خدمات مخابراتی در تمــام بخش ها، اعم از صوت و دیتا 
از ســال ۱۳۸۴ تاکنون، به مدت ۱۵ سال افزایش نیافته، 
در حالی که در این مدت علاوه بر تورم روزافزون سالانه، 
میزان تعرفه تمــام حامل های انرژی چندین برابر افزایش 
یافته اســت.بیدخام افزود: هزینه خالص نگهداری هر خط 
به جز هزینه های جانبی، حدوداً ماهانه ۷۵۰۰ تومان است 
که مبلغ حق اشتراک به صورت میانگین، بخش کوچکی از 
این هزینه در حدود ۳۶۰۰ تومان را پوشــش می دهد. این 
در حالی اســت که از ابتدای ســال ۹۸، آبونمان، راندآپ و 
حداقل کارکرد قبوض صادره مشــتریان، با تصمیم مراجع 
ذی ربط به صورت کامل حذف شده است.وی با بیان اینکه 
»لزوم توسعه شبکه و جایگزینی تجهیزات جدید به جهت 
ضرورت تغییر تکنولــوژی، افزایش قابل توجه هزینه های 

ناشــی از اقلام رفاهی کارکنان و بازنشســتگان، از جمله 
مهم ترین اولویت های شرکت مخابرات ایران است« گفت: 
دریافت حداقل مبلغ ممکن برای حق اشتراک تلفن ثابت 
در روستاهای سراسر کشور به میزان ماهانه ۱۰۰ تومان و 
عدم تغییر آن، نسبت به حق اشتراک مصوب پیشین، مؤید 
حرکت شرکت در جهت توسعه زیرساخت ها همراه با توجه 
به وضعیت اقتصادی کلی در کشور است.مدیرکل ارتباطات 
و امور بین الملل شرکت مخابرات ایران افزود: حق اشتراک 
تلفــن ثابت در شــهرها ماهانه، ۲۰۰۰ تومــان، در مراکز 
شهرســتان ها، ماهانه ۲۵۰۰ تومان، در مراکز استان ها به 
استثناء کلان شهرها، ماهانه ۴۰۰۰ تومان، در کلان شهرها 
ماهانه ۵۰۰۰ تومان و در شهر تهران، ماهانه ۸۰۰۰ تومان، 

تعیین و مصوب شد.

چرا هزینه تلفن ثابت گران شد؟

دچار خشکسالی شدید مدیریتی هستیم

سارا ایزدخواه/ مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای خراسان رضوی گفت: ما با بحران 
شدید آب روبه رو هســتیم. 30 میلیاردمتر مکعب از آبخوان های زیرزمینی نابود شده 

است و هیچ راهی جز صرفه جویی وجود ندارد.
بــه گزارش صبــح امروز محمد علایی، در نشســت خبری مشــترک با مدیرعامل 
آب وفاضلاب مشهد و مدیرعامل آب وفاضلاب استان در رابطه با وضعیت آب استان 
اظهار کرد: میانگین بارش در ایران حدود 251 میلی متر، در آســیا 500 میلی متر و در 
دنیا 850 میلی متر اســت. درواقع میانگین بارندگی در خراسان رضوی از کشور، قاره 
آسیا و کره زمین بسیار کمتر است از سویی دیگر نسبت تبخیر و تعرق در استان بسیار 
بیشتر از متوسط کشوری و جهانی است. گفتنی است حاصل این میانگین بارندگی و 
تبخیر و تعرق ها منابع آب تجدیدپذیر اســتان را تشکیل می دهد که این میزان بسیار 
اندک اســت.وی افزود: موضوع دومی که باید به آن توجه داشت میزان برداشت آب 
اســت. برابر استاندارد جهانی می بایست حداکثر از 40 درصد آب تجدیدپذیر برداشت 
کنیم تا با پدیده ای به نام خشک سالی مدیریتی روبه رو نشویم؛ بدین معنا که هر سال 

در حوزه آب دچار بحران نباشیم. 
چاه های آب مشهد نیم متر افت داشته اند

علایی ادامه داد: در گذشــته حدود 160 درصد تخصیص منابع آبی در استان وجود 
داشــت داده که امروز این میزان برداشــت به 125 درصد رسیده است، در حالی که 
حداکثر برداشــت آب باید 100 درصد باشــد؛ بنابراین زمانی که میزان 125 درصد 
برداشــت آب وجود داشته باشد به معنای وجود بحران آب است. برای نمونه با وجود 

بارندگی های دو سال اخیر عمق چاه های مشهد نیم متر افت کرده است.
چیزی به عنوان دوره ترسالی و خشکسالی وجود ندارد

مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای استان با بیان اینکه »میزان بارندگی های استان تا 
22 اردیبهشــت ماه سال جاری به نسبت مدت زمان  مشــابه با سال گذشته بیشتر 
بوده و دومین ســال پُر بارش را طی 50 ســال اخیر تجربه کرده ایم، اما همچنان با 
خشکســالی مدیریتی روبه رو هســتیم«، گفت: ما به شدت دچار خشکسالی مدیریتی 
هســتیم. گفتنی اســت که در حال حاضر چیزی به عنوان دوره ترسالی و خشکسالی 
وجود نــدارد درواقع ســال های آبی 96 و 9۷ بــا 129 میلی متــر بارندگی یکی از 

خشک بارترین سال های آبی بوده است.
وی در رابطه با طرح ســازگاری با کم آبی تشــریح کرد: شرکت آب منطقه ای طرح 
سازگاری با کم آبی را با همکاری سازمان های گوناگونی چون تشکل های کشاورزی، 
جهاد کشــاورزی و... تدوین کرده است. بر این اساس چند اتفاق بزرگ در استان رخ 
داده اســت به عنوان نمونه در سال گذشته کشاورزان میزان 401 میلیون متر مکعب 
کمتر اضافه برداشــت آب داشتند. از دیگر اقدامات انجام شده در این زمینه می توان 
به مسدود کردن بیش از 2 هزار چاه غیرمجاز اشاره کرد که منجر به کاهش برداشت 

463 میلیون متر مکعبی آب در استان شد.
با بحران شدید آب روبه رو هستیم 

علایی توضیح داد: گفتنی اســت که صرفه جویی 463 میلیون متر مکعب از آب، تأثیر 
مثبتی در حوزه اقتصاد داشــته اســت و منجر به صرفه جویــی 92 میلیارد تومان در 
مصرف برق کشاورزان شده است. با اقدامات صورت گرفته در برخی از دشت ها سطح 
آب آنقدر بالا آمده که دشــت به مرز رفع ممنوعیت رســیده است. ما با بحران شدید 
آب روبه رو هستیم. گفتنی است 30 میلیاردمتر مکعب از آبخوان های زیرزمینی نابود 

شده است و هیچ راهی جز صرفه جویی وجود ندارد.

سهمیه وانت های کم مصرف ۱۵۰ لیتر و 
پرمصرف ۲۵۰ لیتر خواهد شد

سخنگوی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی گفت: سهمیه وانت های کم مصرف از 
ابتدای تیرماه 150 لیتر و پرمصرف از ابتدای تیرماه 250 لیتر خواهد شد.

به گزارش صبح امروز و به نقل از ایســنا، فاطمه کاهی با اشــاره به آخرین تحولات 
ایجاد شــده در سهمیه ســوخت خودروها اظهار کرد: تاکنون ســهمیه ماهانه وانت 
کم مصرف بنزینی 200 لیتر، وانت کم مصرف دوگانه ســوز 60 لیتر، وانت پرمصرف 
بنزینی 300 لیتر و وانت پرمصرف دوگانه ســوز 120 لیتر بوده که از اول تیر ماه این 

اعداد تغییر کرده است.
وی با بیان اینکه »بر اســاس آخرین اطلاعات ســهمیه اعتباری خودروهای وانت 
بارعمومــی که احراز فعالیت آن ها به تأیید وزارت صمت، وزارت راه وشهرســازی و 
وزارت کشور رسیده است به 150 لیتر افزایش پیدا خواهد کرد« افزود: وانت بارهایی 
که در ســامانه حمل ونقل بارعمومی ثبت نام نکرده اند مشــمول افزایش ســهمیه 

اعتباری نخواهند شد.
ســخنگوی شــرکت ملی پخش فراورده های نفتی ادامه داد: در حال حاضر سهمیه 
سوخت خودروهای شــخصی بنزینی 60 لیتر و خودروهای شخصی دوگانه سوز 30 
لیتر در هر ماه است. ســهمیه سوخت تاکسی بنزینی 400 لیتر و تاکسی دوگانه سوز 
نیز 200 لیتر تعیین شده است. همچنین سهمیه سوخت موتورسیکلت در هر ماه 25 
لیتر و برای خودرو آمبولانس نیز در هر ماه 500 لیتر ســوخت درنظر گرفته شده که 

نسبت به گذشته تغییری پیدا نکرده است.

بانک ها؛ پیشتاز بازار بورس
روز جاری در مجموع حدود 19 هزار و 440 میلیارد تومان ســهام خریدوفروش شد 
که سهام بانک تجارت با نماد و تجارت بیشترین ارزش معاملات را به نام خود ثبت 
کــرد، نمادهای وبملت و وبصادر نیز در رده های بعدی جای گرفتند.به گزارش صبح 
امروز و به نقل اقتصادآنلاین، بیشترین معاملات بورس و فرابورس به گروه »بانک ها 
و مؤسســات اعتباری« تعلق داشــت به طوری که بیش از ســه هزار و 100 میلیارد 
تومان فقط در این بخش جابه جا شــد، گروه های »فلزات اساســی« و »محصولات 
شــیمیایی« نیز به ترتیب در جایگاه های دوم و سوم قرار گرفتند.امروز 1.۷ درصد از 
کل ســهام تولید نیروی برق دماوند و 1.6 درصد از سهام بانک دی معامله شد، 10 
نماد برتر ســهم 20 درصدی از کل دادوســتدها داشتند، ارزش معاملات در 44 نماد 
به بیش از 100 میلیارد تومان رســید و نصف ارزش معاملات نیز به 55 نماد نخست 

اختصاص داشت.

خبر

بررسی وضعیت اصناف و مشوق هایی که دریافت نکردند؛ 

زمان واقعی ارائه تسهیلات به صنوف را اعلام کنید
با شیوع ویروس کرونا 
گوناگون  حوزه های 
کشــور  اقتصــاد 
ازجملــه صنف های 
متضــرر  گوناگــون 
شــده اند و در شــرایط 
فعلــی انتظــار دارند تا 
دولــت حداکثــر توان 
خود را برای حمایت از 
اگر  گیرد؛  کار  به  آن ها 
مختلف  دســتگاه های 
تأمین اجتماعی  بانک ها و سازمان  به ویژه 
صنــوف را همراهی نکنند با مشــکلات 
زیادی اعم از ورشکستگی یا تعدیل نیروی 

انسانی مواجه می شوند. 
به گــزارش صبــح امروز، چنــدی پیش 
تســهیلات  ارائــه  بــر  رئیس جمهــور 
قرض الحسنه به خانوارها و کسب وکارهای 
آســیب دیده از کرونا با تضامین ســاده و 
بدون پیچیدگی هــای  اداری تأکید کرده 
بود. از ســویی دیگر غلامحسین شافعی، 
رئیــس اتاق ایران  نیز گفته بود که تمامی 
مؤلفه هایــی کــه بــرای اولویت دهی به 
بخش هــای زیان دیــده و درگیر بحران با 
احســاس  از بخش خصوصی  نظرخواهی 
شــده در اختیار مراجع مرتبط قرار گرفته 
اســت و از استاندار خراســان رضوی نیز 
درخواســت داریم تا در تخصیص و توزیع 
کمک ها در سطح اســتان بر این مؤلفه ها 
توجه لازم را داشته باشــند. در این راستا 
گفت و گویی با رئیس اتاق اصناف مشــهد 
و چند تن از رؤســای اتحادیه های صنوف 

داشتیم. 
محمود بنانژاد، رئیس اتاق اصناف مشهد در 
این رابطه اظهار کرد: تسهیلاتی که دولت 
برای صنــوف آســیب دیده در نظر گرفته 
است به دلیل شــرایط سخت گیرانه ای که 
دارد بلا استفاده است و درصد بسیار کمی 

از افراد توانستند از آن استفاده کنند.
ایجاد شهرک های صنفی 

وی در رابطه بــا اقداماتی که اتاق اصناف 
زیرمجموعه  از صنف هــای  برای حمایت  
خود در دســت اجــرا دارد، افزود: در حوزه 
ایجاد شهرک های صنفی  مشغول  اصناف 
هستیم که همین شــهرک  نیز با موانع و 
مشــکلات زیــادی مواجه اســت و هنوز 
نتوانســته ایم ایــن طرح را به ســرانجام 
برســانیم. حداقــل کاری کــه در حوزه 
اصناف می تــوان انجام داد تجمیع واحدها 
به ویژه واحدهای تولیدی اســت تا بتوانند 
از یکسری خدمات اشتراکی استفاده کنند.
در امور اجرایی اصناف دخالت نکنید 

رئیس اتاق اصناف مشهد با بیان اینکه »از 
مشــوق های دولت چیزی ندیده  و بهره ای 
بیماری کرونا  با شــیوع  افزود:  نبرده ایم« 
وضعیت بد اقتصادی در جامعه تشدید شده 
و رکود افزایش پیدا کرده اســت؛ بنابراین 

اگر در امور اجرایی حوزه اصناف مشــکلی 
ایجاد نکنند ما نیازی به مشــوق ها نداریم. 
خواســته ما از دولت، رفع موانعی است که 
بر ســر راه اصناف وجود دارد، برای نمونه 
در حوزه مالیاتــی انتظار داریم که با توجه 
به رکود و شــدت مشکلاتی که در اصناف 
وجود دارد به تدریج برای این حوزه معافیت 
مالیاتی ایجاد شــود؛ چراکــه اصناف واقعاً 

جوابگوی پرداخت این مالیات نیستند.
مشکلات موجود در راه دریافت 

تسهیلات برای اصناف
رئیــس اتاق اصناف مشــهد تصریح کرد: 
تســهیلاتی که دولت بنا بــه اعطای آن 
دارد با شرایط بســیار سختی همراه است 
داشتن لیست تأمین اجتماعی، عدم کاهش 
تعداد نیروها و دیگر شــرایط از جمله این 
دشــواری ها اســت؛ به همین دلیل تقریبا 
می توان بیان کرد کــه هیچ کدام از حوزه 
اصناف نمی توانند از این تسهیلات استفاده 
کنند. بنابراین درخواســت ما از دولت این 
است که شرایط دریافت مشوق ها را کمی 
تسهیل کنند تا اصناف آسیب دیده بتوانند از 

آن بهرهه مند شوند.
زیان 70 درصدی صنف پوشاک

برای آگاهی بیشــتر از وضعیت اقتصادی 
صنف ها و دشــواری هایی که در روزهای 
رکود اقتصادی تجربه می کنند سراغ رئیس 
اتحادیه صنف تولیدکنندگان و فروشندگان 
پوشــاک رفتیم تــا از وضعیــت موجود و 
برای  چگونگی دریافت مشوق های دولتی 
جبران زیان های خود در دوران شیوع کرونا 

آگاه شویم.
مرادی در رابطه با میزان زیان وارد شــده 
بــه این صنــف در دوران کرونا بیان کرد: 
عید  در شب های  پوشــاک  تولیدکنندگان 
نزدیک به 80 درصــد ضرر و زیان دیدند؛ 
زیرا امید آن ها به تولید شــب عید بود، اما 
تولیدی انجام نشد. فروشندگان نیز به امید 
فروش شب عید و تابستان و آمدن زائران 
بودند، اما به دلیل شــرایط حاصل از کرونا 
که باعث تعطیل شدن مغازه ها از 22 اسفند 
ماه شــد و حدود ۷0 درصــد ضرر و زیان 

شدید دیدند.
وی افزود: با شــروع سال جدید رنگ و مد 
عوض می شــود و اجناس سال قبل روی 
واحد  فروشــندگان می ماند. یک  دســت 
صنفی زمانی می تواند خود را ســر پا نگه 
دارد که مغازه او استیجاری نباشد، اما شاید 
80 درصــد واحدهای صنفــی ما اجاره ای 
بوده و تنها 20 درصد مالک هســتند. 20 
درصدی که مالک مغازه هستند، می توانند 
خود را با شــرایط بازار وفــق دهند، اما به 
عنوان مثال  یک واحد صنفی در حاشــیه 
خیابــان احمدآباد کــه ماهیانه 60 میلیون 
تومان اجــاره پرداخت می کنــد چند ماه 

می تواند خود را با بازار تطبیق دهد؟
هیچ واحد صنفی یک ریال تسهیلات 

هم دریافت نکرده است
اتحادیه صنف  رئیــس  مرادی،  محســن 
تولیدکننــدگان و فروشــندگان پوشــاک 
با بیــان اینکــه »تشــویش عجیبی بین 
تولیدکنندگان پوشــاک ایجاد شده است« 
ابراز کرد: اگر شــرایط دوباره در وضعیت 
قرمز کرونایی قرار نگیرد، فروشندگان می 
توانند خود را کمی با بــازار تطبیق دهند، 
اما تولیدکنندگان ما هنوز ســرپا نشده اند. 
تمام واحدهای صنفی ما برای اســتفاده از 
تسهیلات کرونایی که دولت اعلام کرده ، 
ثبت نام کرده اند، اما هنوز هیچ واحد صنفی 

یک ریال تسهیلات دریافت نکرده است.
عدم ابلاغ بخشنامه تسهیلات کرونایی 

به بانک ها
مــرادی در رابطه با چرایــی عدم دریافت 
تســهیلات کرونایی واحدهای آسیب دیده 
تاکنون تشــریح کرد: بــرای پیگیری این 
موضوع بــه بانک ها مراجعــه کردیم، اما 
مســئولان بانک می گویند هنوز بخشنامه 
این تسهیلات به دســت ما نرسیده است. 
متولــی این امر ســازمان صنعت، معدن و 
تجــارت و اداره تأمین اجتماعی اســتان 
هســتند که متاســفانه بخشــنامه ها را به 
نتیجه کسانی  بانک ها اعلام نکرده اند؛ در 
که در سایت »کارا« ثبت نام کرده اند هنوز 

موفق به دریافت تسهیلات نشده اند.
 وی تصریح کرد: مــا برنامه خاصی برای 
دوران پس از کرونا نداریــم و نمی توانیم 
تسهیلات مالی به شخصی پرداخت کنیم، 
اما بخشنامه هایی از اتاق اصناف داریم که 
تســهیلات برای صدور پروانه کســب به 
سرعت انجام شود و اکنون نیز پروانه های 

کسب به روز شده است.
تولیدکنندگان و  اتحادیــه صنــف  رئیس 
فروشــندگان پوشــاک با گلایــه از اداره 
مالیات، خاطرنشــان کرد: خواســته ما از 
دولت این است که سامانه »کارا« را فعال 
و تســهیلات را به روز کند. از سویی دیگر 
نیاز اســت تا اداره مالیــات و دارایی کمی 
بــا اصناف مدارا کند؛ زیــرا مالیات 3 تا 4 
میلیون تومانی برای یک مغازه دار بســیار 

بالاســت و نمی تواند از پــس پرداخت آن 
برآید. 

۴۵0 واحد صنفی در حوزه عکاسی و 
فیلم برداری بیکار هستند

در ادامــه در گفت وگویی که با محمدعلی 
دائمــی رئیــس اتحادیه صنف عکاســان 
و فیلم بــرداران داشــتیم وی در رابطه با 
زیان هایی که این صنف متحمل شــدند، 
اظهار کــرد: صنف ما جزو صنوفی بود که 
از اوایل اســفند ماه تعطیل شد،زیرا رسته 
کاری آن شامل عکاســان و فیلم برداران 
مجالس وعکاســان حریم حرم اســت که 
450 واحــد صنفی با اجاره های ســنگین 

هنوز بیکار هستند.
کارشناسی دقیقی برای برآورد میزان 

زیان صنف ما صورت نگرفته است
وی افزود: فیلمبرداران مجالس امیدشــان 
به مجالس ماه رجب و شــعبان بود که با 
شــرایط به وجود آمده بیکار شدند. بعد از 
مــاه رمضان نیز مجدداً بــه وضعیت قرمز 
کرونایی برخورد کردیم و تالارها بازگشایی 
نشدند تا فیلمبرداران بتوانند فعالیت داشته 
باشــند و عملًا ما جزو صنف های آســیب 
دیده بودیم، اما جزو 10 صنف آسیب  دیده 
قرار نگرفتیم؛ زیرا کارشناســی دقیقی در 

این زمینه صورت نگرفت.
شرایط بد اتحادیه های صنفی

دائمــی ادامه داد: صنف مــا در این مدت 
عــلاوه بر تعطیلــی مجبور به بازگشــت 
بیعانه ها شدند و با توجه به درخواست هایی 
کــه به ســتاد کرونای کشــور، مشــهد، 
فرمانــداری و اســتانداری دادیم، اما هیچ 
تســهیلاتی برای این صنف در نظر گرفته 
نشــد. درواقع ما به لحــاظ اجرایی قدرت 
زیادی نداریم تا بتوانیم برای کسبه کاری 
انجــام دهیــم و کمک مالــی کنیم. خود 
اتحادیه نیز شــرایط بدی دارد، زیرا وقتی 
کســبه بیکار باشــند بــرای پرداخت حق 
عضویت خود به اتحادیه مراجعه نمی کنند. 
تنها کاری که اتحادیــه در این ایام برای 
کسبه انجام  داد، اقناع عروس و دامادهایی 
بوده که مشــتریان آتلیه ها بودند تا آلبوم و 
کلیپ های عروسی خود را جهت به یادگار 
ماندن آن ها چاپ کنند، اما برای عکاسان 
اطراف حرم نتوانســتیم هیچ اقدامی انجام 

دهیم.
ابطال مجوزها مساوی با افزایش 

بیکاران در جامعه
رئیــس اتحادیه عکاســان و فیلم برداران 
تشــریح کرد: ما با حدود 10 هزار و 200 
نفر عضو عملًا از سال گذشته تا امسال با 
180 فقره ابطال پروانه کســب وکار مواجه 
شده ایم که از ابطال این تعداد پروانه کسب 
تعداد افراد بیکار جامعه بیشــتر می شود و 
بــرای جامعــه و دولت مشــکلات ایجاد 
می کنــد. ما از دولت درخواســت داریم تا 
حداقل، وامی با سود کم اعطا کنند تا افراد 

شاغل در این صنف بتوانند کسب وکار خود 
ادامه دهند.

زیان ۵0 درصدی صنف آبمیوه و بستنی
در این بین سعید شریف زاده رئیس اتحادیه 
صنف آبمیوه و بستنی فروشان با بیان اینکه 
»این صنف به دلیل شــرایط ناشی از کرونا 
به طــور تقریبی 50 درصد متضرر شــده 
اســت«، گفت: افراد در صنف ما از اسفند 
ماه تا اردیبهشــت ماه فعالیتی نداشته اند، 
اگر فعایتــی نیز بوده در ایــام ماه مبارک 
رمضــان آن هم به صــورت ضعیف بوده 
است. از ابتدای اردیبهشت ماه، فعالیت ها تا 
اندازه ای به حالت قبل بازگشته، اما به طور 

کامل روال طبیعی ندارد.
بیشترین آسیب وارد شده به کسبه 

منطقه ثامن
وی با بیــان اینکه »بزرگتریــن زیان به 
کســبه منطقه ثامن وارد شــده اســت« 
افزود: فروردین، ماه بسیار مهمی است، به 
خصوص برای اعضا و کسبه ای که اطراف 
حرم و در منطقه ثامن فعالیت دارند و عملًا 
کســب وکار افراد در ایــن مناطق به روال 
عادی خود بازنگشته و اکثراً تعطیل هستند.  
تاکنون به لحاظ بهداشــتی هیچ مشکلی 
برای صنف ما به وجود نیامده اســت، زیرا 
مردم و کســبه نکات بهداشتی را رعایت 
می کننــد، اتحادیه نیز اطلاع رســانی های 
دقیــق را انجــام می دهــد و از واحدهای 
صنفی نیز تعهدنامــه جهت رعایت نکات 

بهداشتی دریافت کرده است.
شــریف زاده تصریح کرد: به تازگی ثبت نام 
واحدهایی که دچار خســارت شده اند برای 
دریافت تســهیلات انجام شــده است، اما 
تســهیلاتی تاکنــون دریافــت نکرده اند. 
صنف آبمیوه و بستنی فروشان جزو صنوف 
آســیب دیده از کرونا بوده و منتظر دریافت 

این وام هستند.
شکر، کام کسبه را تلخ کرده است

رئیــس اتحادیه آبمیوه و بستنی فروشــان 
خاطرنشــان کرد: یکی از مشکلات اصلی 
این صنــف تأمین مواد اولیــه مخصوصاً 
شــکر است. خوشــبختانه در سال گذشته 
با حمایت دولت و وزارت صنعت و معدن، 
چند مرحله شــکر دریافــت کردیم، اما در 
سال جاری این موضوع منتفی شده است 
و اکنون باید شکری را که با قیمت 4 هزار 
و 500 تا 4 هــزار و 600 تومان تهیه می 
کردیم بــه قیمت ۷ هــزار و 500 تومان 

خریداری کنیم.
وی با بیان اینکه »شکر یکی از مواد اولیه 
برای تهیه آبمیوه و بستنی بوده و مصرف 
زیادی دارد؛ بنابراین اگر با قیمت آزاد تهیه 
شود هزینه ها را افزایش می دهد، اگردولت 
حداقل درهمین زمینه از صنف ما حمایت 
کند بسیار خوب است اما متاسفانه حمایتی 
وجود نــدارد، از طرفی اوضاع اقتصادی بد 

بازار نیز مزید بر علت شده است. 
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بنانژاد: شرایط 
دشوار دریافت 
تسهیلات از دولت، 
منجر شده که 
تعداد بسیار کمی 
از صنوف بتوانند از 
آن استفاده کنند
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مبارزه  هماهنگــی  شــورای  دبیر 
بــا مواد مخــدر گفــت: یکی از 
حوزه  اعتیاد،  حوزه های  مهمترین 
درمان اســت و کسانی که به هر 
دلیل به اعتیاد رو آورده اند باید مورد 

درمان درست و اصولی قرار بگیرند.
به گزارش صبح امروز، محمدحسین 
صالحی در نشســت خبری شــورای 
هماهنگــی مبارزه با مــواد مخدر و 
اصحاب رســانه، در خصوص رویکرد 
جدید این نهاد با مقوله درمان افزود: 
در گذشته ترک اعتیاد به صورت اجباری بود و ما توفیق 
چندانــی در زمینه درمان نداشــتیم. درمان چند بخش 
مختلف را در بر می گیرید، مانند ترک جســمی و روحی. 
ترک جســمی راحت ترین بخش این فرایند اســت، در 
بررسی های آسیب شناسی به این نتیجه رسیدیم که ترک 
روحی هم به همان اندازه مهم است. در سال گذشته در 
جلسه ای که با حضور کارشناسان در محور آسیب شناسی 
برگزار شــد، طرحی با عنوان تغییر فرایند درمان به میان 
آمد و قرار بر این شــد تا در ســال 99 طرح، »خانه های 
حمایــت« عملیاتی شــود. خانه هــای حمایت مراکزی 
هستند که با همکاری و حمایت بخش غیر دولتی مانند: 
خیرین، بهبودیافتگان و... اداره می شــوند. این مدل قبلا 
در کشــورهای مختلف اجرا شــده و در گذشته هم در 
کشــور به صورت محدود به اجرا درآمده است. به سبب 
موفقیت این در طرح در داخل و خارج کشور این مضوع 
به عنوان یکی از موضوعات اساسی و کلیدی در دستور 

کار قرار گرفته است.
اشتغال بهبود یافتگان

وی همچنین افزود: در همین راستا بحث اشغال زایی هم 
به عنوان یکی از نکات کلیــدی در مورد بهبودیافتگان 
مطرح می شــود. مــا در این بحث حمایــت خودمان از 
کارآفرینانــی کــه بهبودیافتگان را بــکار بگیرند اعلام 
می کنیم.همانطور که در ســال قبل هــم در مورد بیمه، 
بــه کارآفرینانی که برای  این افراد اشــتغال  زایی کرده  
بودند رقمی معــادل 90میلیون تومــان اختصاص پیدا 
کرده بود. جدای این مســائل ما برای خود بهبودیافتگان 

هم برنامه هایــی داریم. مانند بازارچه  عرضه محصولات 
صنایع دســتی که  که در بلوار امامت راه اندازی شــد و 
عمداتا سرپرســتاران خانواده های آسیب دیده از اعتیاد و 
کســانی که به واسطه اعتیاد دچار مشکل شده بودند در 
این بازارچه حضور داشتند. همچنین طبق هماهنگی های 
انجام شــده با سازمان فنی و حرفه ای این بهبودیافتگان 
برای آموزش و کســب مهارت به این ســازمان معرفی 

می شوند.
رویکرد پیشگیرانه شورا

دبیر شــورای مبارزه با مواد مخدر استان، در پاسخ به 

ســوال خبرنگار روزنامه »صبح امروز« در خصوص 
رویکرد جدید این نهاد برای پیشگیری از اعتیاد مردم 
به ویژه جوانان به مواد مخدر گفت: در ســال گذشته 
برنامه ریزی ایــن موضوع صورت گرفته در رویکرد 
جدید قرار اســت فضای نشــاط و ورزش در جامعه 
بیشتر از قبل هموار شــود. جوان ورزشکار به سراغ 
اعتیــاد و مواد مخدر نمی رود، یا اگــر برود این آمار 
بسیار پایین اســت، پس اگر شرایط ورزش و نشاط 
هماهنگ شود بدون اینکه ما حتی از اعتیاد صحبتی 
کنیم جوانان را از آن دور کرده ایم. در بخش دیگری 
با هماهنگی بین شــورا و آموزش وپروش آموزش-
هــای لازم را برای دانش آموزان شــروع کردیم. اما 
اینبار بجای اســتاد یا معلم، تعدادی از دانش آموزان 
که علاقه مند و مســتعد در بخش آموزش مبارزه با 
مواد مخدر بودند آموزش می دیدند. با این روش اگر 
در بیــن جمع های جوانان و حتی نوجوانان بحثی در 
مورد مواد مخدر یا رفتارهای زمینه ســاز برای ایجاد 
اعتیاد پیش بیاید، یکی از دانش آموزان آموزش دیده 

می تواند به خوبی این زمینه را منحل کند.
صالحی در همین رابطه اظهار کرد: توســعه و توامند 
ســازی تشکل های مردمی هم در دســتور کار قرار 
دارد. چند کار مهم در رابطه انجام شد، مانند امضای 
تفاهم نامه با شــورای اجتماعی محــلات که ما در 
ســال گذشــته اولین اقدام موثر را هم انجام دادیم، 
این شورا با داشتن دفاتر تسهیل گری در حاشیه شهر 
می توانند کمک بســیار ارزنده ای به مقوله پیشگیری 

انجام دهند. 

در نشست خبری شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر مطرح شد:

تغییر در فرآیند درمان بهبودیافتگان مواد مخدر

مدیرعامل صندوق بیمه اجتماعی روستاییان، عشایر و کشاورزان خراسان رضوی گفت: 1۷6 
هزار خانوار ساکن روســتاها و نیز جمعیت عشایری این استان زیر پوشش خدمات هیچیک 
از شــرکتها و ســازمانهای بیمه گر نیستند.محمود کاظمی روز یکشــنبه در نشست دهیاران 
شهرســتان گناباد افزود: پوشش کامل بیمه برای روستاییان و عشایر مهمترین رویکرد دولت 

و این صندوق است لذا از همه ظرفیتها در این بخش استفاده می شود. 
وی مهمترین رویکرد امســال صندوق بیمه اجتماعی روســتاییان، عشایر و کشاورزان را در 
خراسان رضوی »ایجاد سهولت در پوشش افراد متقاضی دارای شرایط و گسترس گروههای 

هدف جدید برای توســعه فراگیر بیمه در این بخش اعلام و بیان کرد: ایجاد بســتر مناسب 
برای جذب 100 درصدی این گروهها در اولویت قرار دارد. مدیرعامل صندوق بیمه اجتماعی 
روســتاییان، عشایر و کشاورزان خراســان رضوی ادامه داد: سقف سنی برای برخورداری از 

مزایای بیمه بازنشستگی با هدف افزایش پوشش جامعه هدف برداشته شده است.
وی گفت: پنج هزار بازنشسته پیش از موعد با حداقل 55 سال سن در مناطق روستایی استان 
خراسان رضوی زیر پوشــش خدمات صندوق بیمه اجتماعی روستاییان، عشایر و کشاورزان 

قرار گرفته اند.

عدم پوشش بیمه ای ۱76 
هزار خانواده روستایی

عملیات ناجا، مصداق عینی امربه معروف و نهی از منکر
رییــس پلیس پیشــگیری ناجا بــا بیان 
اینکه ماموریت پلیــس مصداق عینی امر 
به معــروف و نهی از منکر اســت، گفت: 
پلیــس کاری جز ترویج خوبی ها و مبارزه 
با ناهنجاری ها نــدارد و کارکنان پلیس، 
باید الگو و سرآمد در پاکدستی و پاکدامنی 

باشند.
به گــزارش صبح امروز، ســردار »مهدی 
معصوم بیگی«در جلســه کارگروه امر به 
معروف و نهی از منکر پلیس پیشــگیری 
ناجا اظهار داشت: امر به معروف و نهی از 
منکر از جمله فریضه های مهم الهی است 
کــه باید برای اجــرای آن همت همگانی 
داشــته باشم.وی فلســفه وجودی نیروی 
انتظامی در جامعه را امر به معروف و نهی 

از منکر عنوان کرد و گفت: نیروی انتظامی 
به واســطه مشــروعیت و اعتباری که از 
طرف نظام اســلامی دارد نسبت به حدود 
شرعی و الهی و آنچه مطابق با آموزه های 
دینی است حساس و آگاه بوده و این اعتبار 
ایجــاب می کند کارکنان پلیس در رعایت 
موازین اسلامی و پیاده سازی حدود الهی 
در درون سازمان و جامعه پیشگام و اولی تر 

از سایرین باشند.
رئیس پلیس پیشــگیری ناجا با اشــاره به 
اینکه اقدامات پلیس مصداق عینی امر به 
معروف و نهی از منکر اســت، افزود: شرح 
وظایف پلیس در دو محور ترویج خوبی ها 
و مقابله با ناهنجاری ها خلاصه شــده و 
این عین امر به نیکی و نهی از منکر است.

ســردار معصوم بیگی ادامــه داد: نیروی 
انتظامی بــه اجرای فریضه مهــم امر به 
معروف و نهی از منکر حســاس اســت و 
پلیس پیشــگیری به دلیل آسیب زا بودن 
ماموریت ها به رعایت این اصول حساس 
تر اســت چراکه مراکــز انتظامی خصوصا 
کلانتری ها و پاســگاه ها بــه دلیل قرار 
داشــتن در نقطه تماس با مــردم و اینکه 
محل رجوع آحاد شــهروندان قرار دارد، به 
مراقبت بیشتری نیاز است تا وظایف خطیر 

و حساس کوپ ها به درستی انجام شود.
این مقام ارشــد انتظامی با یادآوری بیان 
گهربار مولای متقیــان حضرت علی )ع( 
در خصوص ضرورت الگو بودن فرماندهان 
بــرای کارکنــان زیر مجموعــه گفت: بر 

اســاس روایات دینی اصلاح عموم مردم 
بدون اصلاح خواص جامعه شــدنی نیست 
بنابرایــن فرماندهان به عنوان مســئولان 
اجرایی بایستی با عمل و اهتمام بیشتر به 
رعایت مسائل شرعی و دینی الگو و نمونه 

سایر کارکنان باشند.
وی افزود: چنانچه به دستورات دینی فراتر 
از زبان و با ایمان راســخ عمل کنیم در آن 
صورت در اجرایی ســاختن این فریضه و 

اثربخشی آن نقش آفرین خواهیم بود.
رئیس پلیس پیشــگیری ناجا با بیان اینکه 
در میان دستورهای اسلام و واجبات الهی، 
امر به معــروف و نهــی از منکر در صدر 
فرایض دینی قرار گرفته است، خاطرنشان 
کــرد: اجرای امر به معروف و نهی از منکر 

وظیفه ای همگانی و لازم است به صورت 
مناسب و صحیح و اثرگذار انجام پذیرد.

سردار معصوم بیگی توجه به کرامت انسانی 
در پیاده ســازی این فریضــه را ضروری 
دانست و افزود: حوزه امر به معروف حوزه 
اقناع و همراه سازی است ضمن اینکه در 
این واجب دینی خیرمطلق نهفته اســت.

ارشــدترین مقام پلیس پیشگیری با بیان 
اینکه کارکنان پلیس، باید الگو و ســرآمد 
در پاکدستی و پاکدامنی باشند، خاطرنشان 
کرد: وجود کارکنان صالح و صحیح العمل 
در بدنه سازمان نه تنها موجب رشد و تعالی 
پلیس در تراز انقلاب می شــود بلکه سبب 
دلگرمی بیشــتر مردم و افزایش ســرمایه 

اجتماعی پلیس است.

جایگاه دوم کشور از آن شوراهای حل 
اختلاف خراسان

محمود رفسنجانی، معاون قضایی رییس کل دادگستری و رییس شوراهای حل اختلاف 
خراســان رضوی گفت: بر اســاس ارزیابی و اعلام مرکز امور شوراهای حل اختلاف، 
این اســتان در حوزه پرونده های مختومه جایگاه دوم را در میان استانهای کشور کسب 
کرده است و پارسال افزون بر 280 هزار فقره پرونده در شوراهای حل اختلاف خراسان 

رضوی مختومه شد.

کودکان می توانند ناقل کرونا باشند
دکتر سید علی جعفری، رییس بیمارســتان فوق تخصصی کودکان اکبر از مراکز زیر 
پوشش دانشگاه علوم پزشکی مشهد اظهار کرد: بر اساس شواهد به دست آمده تا کنون، 
موارد شدید ابتلا به بیماری کووید-19 در کودکان نسبت به بزرگسالان کمتر مشاهده 
شــده است اما این گروه سنی می توانند با وجود نداشتن علائم این بیماری را به دیگر 

افراد انتقال دهند.

دخانیات و زنگ خطری برای مادران آینده
دکتر محمد صادقی، مدیر گروه پیشگیری و مبارزه با بیماریهای دانشگاه علوم پزشکی 
مشــهد با اشاره به اینکه استفاده از دخانیات در مردان بالای 15 سال 19 و نیم درصد 
اســت، گفت: متاســفانه این آمار در بین خانم ها نیز شیوع 9 ونیم درصدی دارد و این 

موضوع می تواند زنگ خطری برای مادران آینده باشد.
وی با بیان اینکه 48 درصد آقایان فعالیت فیزیکی کمی دارند که زمینه چاقی واضافه 
وزن را در آنها فراهم می کند، خاطر نشــان کرد: 54 درصد آقایان مبتلا به اضافه وزن 
و چاقی هستند و شــیوع دیابت در مردان حدود هشت درصد است علاوه براین فشار 

خون بالا درآقایان حدود 23 درصد است اما این رقم در بانوان حدود 2۷ درصد است.

مرگ۱۱6 فرد کرونایی در ۲4 ساعت 
گذشته

سیما سادات لاری، سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: از دیروز 
تا اول تیر 1399 و بر اســاس معیارهای قطعی تشخیصی، دو هزار و 368 بیمار جدید 
مبتلا به کووید 19 در کشــور شناسایی شد که هزار و 114 مورد بستری شدند. با این 
حســاب، مجموع بیماران کووید 19 در کشور به 204 هزار و 952 نفر رسید و با فوت 
116 نفر در 24 ساعت گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور به 9623 نفر رسید.

افزایش اعتبار بیمه معتادان
ســردار اسکندر مومنی، دبیرکل ســتاد مبارزه با مواد مخدر با بیان اینکه با تلاش های 
صورت گرفته، اعتبار بیمه معتادان در جلسه با رییس جمهوری در بودجه 99 پیش بینی 
شد و در مجلس هم به تصویب رسیده است، گفت: با این تصویب و پیش بینی اعتبار، 

می توان گفت اعتبارات مواد مخدر در حوزه درمان افزایش یافته است.

خلاف شرع بودن محدودیت وام ازدواج 
محمدتقی نقدعلی، نماینده مردم خمینی شهر در مجلس با اشاره به تصمیم تبعیض آمیز 
دولــت در پرداخت وام ازدواج، گفت: محدود کردن پرداخت وام ازدواج به افراد 18 الی 
40 ساله خلاف شرع، عقل سلیم، قانون اساسی، سیاست های کلی نظام و سیاست های 
امنیتی کشور است.کاهش نرخ جمعیت موضوعی است که مقام معظم رهبری همواره 
از آن به عنوان یک تهدید برای کشــور یاد کرده است. بنابراین باید با اصلاح برخی از 

قوانین به سمت افزایش جمعیت حرکت کنیم.

صدور دفترچه بیمه مددجویان بهزیستی 
در دفاتر پیشخوان

احمدرضا شــجیعی، معاون توســعه مدیریت و منابع ســازمان بهزیستی کشور گفت: 
اطلاعات بیمه ای بیش از 500 هزار خانوار تحت پوشــش بهزیســتی که واجد شرایط 
دریافت دفترچه بیمه درمانی هستند، در »سامانه امید« بیمه سلامت بارگذاری شده و 
مددجویان می توانند از )یکشــنبه( برای صدور و دریافت دفترچه بیمه درمانی به دفاتر 

پیشخوان دولت در سراسر کشور مراجعه کنند.

اجرای طرح زوج و فرد در سال تحصیلی 
جدید

وزیر آمورش و پرورش فلســفه دایر بودن مدارس در روزهای پنجشنبه را اجرای طرح 
ســه روز، ســه روز برای ورود دانش آموزان به مدرسه توصیف و اذعان کرد: بر اساس 
مصوبه اخیر ســتاد ملی مدیریت کرونا، روزهای پنجشنبه نیز مدارس دایر است و این 
موضوع باهدف مدیریت ورود دانش آموزان به مدرســه صورت می گیرد لذا طرح زوج 
و فرد اجرا می شــود بدین معنی که دانش آموزان مدارس پرجمعیت به دو گروه تقسیم 
می شــوند، عده ای ســه روز در هفته در روزهای زوج و عده ای نیز در روزهای فرد در 

مدرسه حضور دارند.
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کشف بیش از ۵0 کیلوگرم مواد مخدر توسط مرزبانان حوزه استحفاظی 
هنگ تایباد 

فرمانده مرزباني اســتان خراسان رضوي از کشف بیش از 50 کیلوگرم مواد 
مخدر در حوزه استحفاظي هنگ تایباد توسط مرزبانان این استان خبر داد.

سردار »جان نثار« فرمانده مرزباني استان خراسان رضوي در تشریح این خبر 
گفت: در راستاي برخورد قاطع با قاچاقچیان مواد مخدر و جلوگیري از ورود 
مواد افیوني به داخل کشور، مرزبانان هنگ مرزي و مرزباني درجه یک تایباد 
حین بازرسي دقیق و هوشیارانه خودروهاي عبوري در ایست و بازرسي هفده 
شهریور موفق شدند 51 کیلوگرم مواد مخدر از نوع تریاک را کشف و پس از 

دستگیری قاچاقچی موادمخدر خودرو وی را توقیف کنند.

فرمانده مرزباني اســتان خراســان رضوي در پایان گفت: با توجه به اهمیت 
مبارزه با  این بلاي خانمان ســوز، مرزبانان خراسان رضوي با توکل به خدا 
و ائمه اطهار )ع( در تلاش اند تا امنیت پایداري را در مرزهاي اســتان ایجاد 

نمایند.
کشف قریب به 70 میلیون ریال انواع کالاهای قاچاق در حوزه 

استحفاظی هنگ مرزی تایباد
جانشــین مرزبانی استان خراسان رضوی از کشف قریب به ۷0 میلیون ریال 

کالای قاچاق در حوزه استحفاظی هنگ مرزی تایباد خبر داد.
ســرهنگ »حســین ابراهیمی« جانشــین فرمانده مرزباني استان خراسان 
رضوي در تشــریح این خبر بیان داشــت: در راستای اجرای طرح سراسری 

مبارزه بــا قاچاق کالا و همچنین حمایت از تولیــدات داخلی، مرزبانان این 
استان در هنگ مرزی تایباد طی ایست و بازرسی های مداوم در پست کنترل 
و مراقبت مرزی دوغارون، موفق شــدند از ورود مقادیر قابل توجهی کالای 

قاچاق و بدون مجوز به داخل کشور جلوگیری کنند.
وی در ادامه گفت: کارشناســان در مجمــوع ارزش ریالی این کالاها را 68 
میلیون 940 هزار ریال برآورد کرده اند که این کشفیات شامل 180 کیلوگرم 
غذای ماهی از یک نفر بــه ارزش 22 میلیون ریال و مقادیری روغن، رب، 
برنج، آرد، خرما و غیره به ارزش 46 میلیون و 940 هزار ریال از 12 نفر دیگر 
میباشد. وی افزود:در این رابطه 13 متخلف دستگیر شدند که ضمن تشکیل 

پرونده برای انجام مراحل قانونی تحویل مراجع مربوطه گردیدند. 

مرزبانی
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کتاب مسعود ده نمکی
کارنامــه  حمــزه«  »بچه هــای 
عملیاتی ســه جلدی گــردان حمزه 
سیدالشهداء)ع( لشکر2۷ محمدرسول 
الله)ص( بــه پژوهــش و نــگارش 

»مسعود ده نمکی« منتشر شد.
به گزارش خبرنــگار کتاب و ادبیات 
خبرگزاری فارس، »بچه های حمزه« 
کارنامه عملیاتی ســه جلدی گردان 

حمزه سیدالشهداء)ع( لشکر2۷ محمدرســول الله)ص( منتشر شد. کتاب »بچه های 
حمزه« کارنامه عملیاتی سه جلدی گردان حمزه سیدالشهداء)ع( لشکر2۷ محمدرسول 
الله)ص( در دفاع مقدس اســت که از اردیبهشت 1365- شهریور 136۷ به پژوهش 
و نگارش »مســعود ده نمکی« تالیف شده است و هر جلد از این آثار در حدود ۷20 

صفحه بوده که از سوی نشر2۷ بعثت چاپ و منتشر شده است.
مجموعه کتاب کارنامه عملیاتی گردان حمزه سیدالشهداء)ع( ما حصل بیش از 300 
ساعت مصاحبه با ۷3 تن از افرادی است که در مقاطع مختلف در این گردان حضور 
داشته اند و پس از مصاحبه متن کلیه مصاحبه ها بدون هیچ گونه دخل و تصرفی پیاده 
و پس از تایپ و ویرایش براساس ترتیب زمانی حوادث و عملیات ها تنظیم شده است. 
گردان حمزه سیدالشــهدا)ع( جزو اولین گردان هایی بود که پس از تأسیس تیپ 2۷ 
محمدرســول الله)ص( در دی ماه سال 60 تشکیل شد و تا پایان هشت سال دوران 
پر از افتخار دفاع مقدس، از گردان های صاحب نام و عملیاتی لشــکر 2۷ بوده است. 
نکته جالب توجه در مورد گردان حمزه سیدالشــهداء)ع( این بود که هیچ گاه در طول 
دوران دفاع مقدس منحل نشــد و در عملیات های اصلی که لشکر در آن عملیات ها 

حاضر بوده حضوری پررنگ داشته است.
ایــن گردان در 16 عملیات اصلی مثل فتح المبین، الی بیت المقدس و... مشــارکت 
داشــته و در طول هشت سال دفاع مقدس، دو مرتبه در خط پدافندی شاخ شمیران، 
ســه مرتبه در خط پدافندی مهــران و در خط های پدافندی فاو، شــلمچه و دوپازا 

مأموریت داشته است.
در بخشــی از کتاب می خوانیم: »عراق یک روز از ســاعت پنج صبح تا ســاعت 11 
آتش ریخت؛ یعنی دیگر جایی روی زمین نبود که گلوله نخورده باشد. بعد هم پاتک 
کرد که بچه ها واقعاً با شجاعت جلوی آن ها ایستادند؛ به خصوص آرپی جی زن ها که 
خیلــی مقاومت کردند. حاج امینی برای اینکــه به بچه ها روحیه بدهد بالای خاکریز 
می رفت و قدم می زد. عراقی ها برای هر نفر یک تانک گذاشته بودند. سرت را که بلند 
می کردی، یکی از تانک ها تو را می زد. آنقدر روی خاکریز را زده بودند که هرچند روز 
یکبار بلدوزر می آمد و خاکریز و ســنگرها را دوباره ترمیم می کرد. سه راهی شهادت 
هم که در تیررس بود تعداد زیادی از ماشین ها را زده بودند...« علاقمندان می توانند 
هر جلد از کتاب حاضر را به قیمت ۷5هزار تومان از نشر2۷ بعثت تهیه و مطالعه کنند.

 حضور »بی سر« ایرانی
 در بازار جشنواره کن

فیلم سینمایی »بی سر« به کارگردانی 
کاوه سجادی حسینی در بخش بازار 
آنلاین هفتاد و سومین دوره جشنواره 
فیلم کن نمایش داده می شــود. این 
جشنواره بین المللی طبق برنامه ریزی 
های قبلــی از 22 تا 26 ژوئن 2020 

)2 تا 6 تیر 99( برگزار خواهد شد.
به گزارش صبح امروز به نقل از ایرنا، 

الهام کردا و مهدی کوشــکی بازیگران اصلی »بی سر« هستند و فیلمنامه آن را پیام 
لاریان، صادق خوشحال و کاوه سجادی حسینی به طور مشترک بر اساس طرحی از 

کاوه سجادی حسینی به نگارش در آورده اند.
همچنین رویا تیموریان، کاظم ســیاحی، ناصر سجادی حســینی، محمدرضا فرزاد، 
مهســا باقری، علیرضا ریاحی و ایرج شــهزادی در این فیلم سینمایی به ایفای نقش 

می پردازند.
پخش بین المللی »بی ســر« توسط شــرکت هنر بدون مرز انجام می شود. طراحی 
پوســتر این فیلم ســینمایی را طاها ذاکر انجام داده است و روح الله و سمیرا برادری 
تهیــه کنندگان آن هســتند. از جمله  عوامل اصلی این فیلم ســینمایی می توان به 
 نویسندگان: کاوه سجادی حسینی، پیام لاریان، صادق خوشحال، مدیر فیلمبرداری: 
آرش رمضانی، تدوین: عماد خدابخش، طراحی و ترکیب صدا: حسین قورچیان، طراح 
گریم: ایمان امیدواری، طراح صحنه و لباس: لیلا نقدی پری، مدیر صدابرداری: وحید 
مقدســی، برنامه ریز: رضا سخایی، دستیاراول کارگردان: بهارک فرامرزی، سرپرست 
گروه گریم: ســیامک احمدی، دســتیار اول فیلمبردار: ســعید خمیس آبادی، منشی 
صحنه: زهرا خضوعی، مدیر تدارکات: امیر زره نازی، عکاس: نوید سجادی حسینی، 
طراح گرافیک و پوستر: طاها ذاکر، اصلاح رنگ و نور: سامان مجد وفایی، فیلمبردار 
پشــت صحنه: مرتضی مصباح، مشاور رســانه ای: آیدا اورنگ، فروش بین المللی: 
هنر بدون مرز، مدیر تولید: امیر اســکندری، سرمایه گذاران: محمد حسن حیدر، علی 
شــاهانی، کاوه سجادی حسینی، ســمیرا برادری.  تهیه کنندگان: روح الله برادری و 

سمیرا برادری اشاره کرد.

ارسال کتاب های برگزیده کودک و 
نوجوان به کتابخانه های کانون

کتاب های برگزیده ناشران فعال حوزه 
کــودک به کتابخانه هــای کانون در 

سراسر کشور ارسال می شود.
به گزارش صبح امروز به نقل از اداره 
کل روابط عمومــی و امور بین الملل 
کانــون، ایــن مجموعه که شــامل 
کتاب های حوزه خردســال، کودک و 
 نوجوان می شود منتخبی از کتاب های 

ناشران مختلف است که از ســوی کارشناسان جایزه کتاب کودک و نوجوانکانونپرو
رشــفکریکودکانونوجوانان به عنوان کتاب های مناسب این حوزه انتخاب و در قالب 
طرح »تمیم« )تامین محتــوای یکپارچه مراکز کانون( در اختیار کتابخانه ها و مراکز 

فرهنگی هنری کانون قرار می گیرد.
در این طرح که از این پس به شــکل فصلی اســتمرار خواهد داشت مجموعه ای از 
کتاب های تولیدشده در کانون، اسباب بازی، سرگرمی و نشریات کانونی نیز به همراه 

کتاب های برگزیده شده در هر فصل به مراکز ارسال می شود.
طرح جدید »تمیم« به منظور حمایت از تولید کتاب حوزه کودک و نوجوان و پاســخ 
به نیاز مخاطبان کتابخانه های کانون پرورش فکری از بهار سال 99 آغاز شده است.

خبر

بخشی از جوایز، تقدیرنامه ها و لوح های زنده یاد »عباس کیارستمی« در روز اول تیرماههمزمان با سالروز 
تولد او،به گنجینه این هنرمند در موزه سینمای ایران اضافه شد.

بــه گزارش صبح امروز، به نقل از روابط عمومی موزه ســینما، این جوایز که بخش زیادی از آن مربوط 
به جشــنواره های مطرح جهانی است، با همکاری بنیاد کیارستمی به صورت امانت در اختیار موزه سینما 

گذاشته شده است.
از میان جایزه ها، مدال ها و تقدیرنامه هایی که به ویترین عباس کیارســتمی در موزه سینما اضافه شده، 
می توان به جایزه یوزپلنگ طلایی جشنواره لوکارنو، جایزه بزرگ جشنواره سائوپائولو، مدال یادبود کشور 
فرانسه، جایزه روبرتو روسلینی، جایزه جشنواره بوئنوس آیرس و سانفرانسیسکو، مدال شهر نانت فرانسه، 

مدال انستیتو فیلم بریتانیا، مدال سنت ایرکس، مدال دانشگاه سوربون و ... اشاره کرد.
همچنین نخل طلای جشنواره فیلم کن برای فیلم »طعم گیلاس«، جایزه یادبود بزرگداشت کارگردانان 
جشنواره سه قاره نانت، جایزه یوزپلنگ برنز جشنواره لوکارنو، ارگ چوبین سینما کولون جشنواره ماردل 
پلاتا، مدال جشــنواره توکیو، جایزه ویژه هیات داوران هجدهمین جشنواره فیلم سایوپائولو برزیل و چند 
جایزه و مدال از جشنواره جیفونی از جمله جوایز و یادگاری هایی است که پیش تر در ویترین ویژه »عباس 

کیارستمی« در موزه سینما به نمایش درآمده است.
زنده یاد »عباس کیارســتمی« از اعضای هیئت موسسان موزه ســینمای ایران در سال 13۷3 بود.موزه 
ســینمای ایران از فرزند این هنرمند »احمد کیارستمی« برای اهتمام و مساعدت در ارتقای سطح کیفی 

گنجینه تاریخ سینما سپاسگزاری می کند.
عبّاس کیارســتمی نویســنده، کارگردان، فیلمنامه نویس، عکاس، نقاش، گرافیســت و چهره سرشناس 
سینمای ایران در جهان چند روز بعد از تولدش در 14تیر 1395 بعد از چند عمل ناموفق مجبور به ترک 

ایران شد و چند روز بعد در بیمارستانی در فرانسه درگذشت.
او فیلمســازی تأثیرگذار در ســینمای جهان به شمار می آید و آثار او با اســتقبال فراوان ناقدان، داوران، 

کارگردانان، فستیوال ها و بنیادهای فرهنگی و هنری جهان روبه رو شده است.

ســکه صلح که در 500 قطعه به همت خانه ســکه ایران و موزه صلح تهران تولید شده است، در سالروز 
مبارزه با سلاح های شیمیایی و میکروبی رونمایی می شود.

رحیم پرنیا مدیرعامل خانه سکه ایران، در گفتگو با باشگاه خبرنگاران جوان گفت:ما برای اولین بار سکه 
صلــح را با همکاری موزه صلح در ایران ضرب کردیم. یک طرف این ســکه با آرم موزه صلح تهران و 
طرف دیگر آن به نمادی از صلح که در پارک شــهر دیده می شــود، مزین شده است. البته ما علاوه بر 
تولید سکه صلح، با تراش دادن »سنگ ماربل« پرنده ای را به صورت آویز تولید کردیم و آن را به عنوان 
بخشــی از پکیج صلح به خریدار اهدا می کنیم؛ علاقمندان علاوه بر پکیج ذکر شده یک تمبر یادبود نیز 

دریافت می کنند.
او افزود: سکه صلح با وزن 25 گرم از نقره خالص و به صورت رنگی تولید شده است. این سکه در 500 
قطعه تولید شــده و در کتابی با عنوان کتاب صلح قرار می گیرد. در این کتاب مطالب و مفاهیمی درباره 
صلح و طراحی هایی با مضمون جنگ ســیاهی و سفیدی دیده می شوند .در اصل کتاب صلح به صورتی 

طراحی شده است که نیمی از طرح روی جلد آن سفید و نیمی دیگر از این طرح سیاه است.
مدیرعامل خانه ســکه ایران بیان کرد: ســکه صلح در روز 8 تیر همزمان با سالروز مبارزه با سلاح های 
شــیمیایی و میکروبی رونمایی می شــود. در اصل علت تولید سکه صلح این است که موزه صلح تهران 
یکی از موزه های صلح جهان به حســاب می آید و اساس فعالیت آن مبتنی بر مباحث بشردوستانه است. 
این موزه محلی برای نشــان دادن پیامد های جنگ در دنیا و ســرانجام کاربرد ســلاح های شیمیایی و 

میکروبی است.
پرنیا ادامه داد: ما در کتاب صلح می خوانیم صلح واقعی از درون قلب ها سرچشــمه می گیرد. گفتنی است 
فروش ســکه صلح آغاز شد و افراد علاقمند به تهیه سکه صلح می توانند با مراجعه به سایت خانه سکه 

ایران آن را تهیه کنند.
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گزارش صبح امروز از نخستین روز بازگشایی سینماها؛

اکران های ضعیف و گیشه های خلوت
اولین اکران سینماها 
 1399 ســال  در 
چهارماه  از  پــس 
سینماداران  انتظار 
و سینمادوســتان و با 
بسیاری  اگرهای  و  اما 
گذشته  روز  رسید.  فرا 
البته  کــه  مخاطبانی 
سابق  مانند  آنها  تعداد 
بر این نیســت، برای 
دیدن فیلم به سینماها 
رفتند. اما مسئله کنونی این است که فیلم 
چندان مخاطب پسندی در لیست فیلم های 
در حال پخش به چشــم نمی خورد و این 
موضوع نه تنها سینماداران را متضرر، بلکه 

سینمادوستان را نیز بی اشتیاق می کند.
بعد از انصراف دو فیلم »شــنای پروانه« 
و »خــوب، بــد، جلف 2؛ ارتش ســری« 
در دقیقه نود، جلســه تعیین تکلیف برای 
انتخــاب فیلم های جایگزیــن نیز صورت 
گرفت که تاکنون بی نتیجه مانده اســت. 
هرچند ســازمان ســینمایی طــرح های 
تشــویقی را برای تهیــه کنندگان این دو 
اثــر و جلب رضایت آنها بــرای اکران در 
روزهای کنونی در نظــر گرفته بود که از 
اهــم آن می توان به افزایش ســالن های 
نمایش و عدم محاســبه کــف فروش تا 
سه هفته اشاره کرد. همچنین بنابر اعلام 
رســمی مصوب شــده بود 200 میلیون 
تومان وام بلاعوض به همراه 300 میلیون 
تومــان وام چهار درصدی بــرای این دو 
فیلم درنظــر گرفته شــود و 60 میلیون 

تومان نیز به تبلیغات آنان اختصاص یابد. 
قول همکاری شهرداری، خانه سینما و ... 
برای فراهم شدن شرایط تبلیغی و اطلاع 
رســانی از دیگر توافقاتی بــود که با تهیه 
کننــدگان آنان رقم خورده بــود. اما تمام 
این طرح ها با شکســت مواجه شــد و از 
اکران فیلم ها جلوگیری به عمل آمد. علت 
ماجرا این بود که محســن چگینی، تهیه 
کننده فیلم »خوب، بد، جلف2« و رســول 
صدرعاملــی، تهیه کننده فیلم »شــنای 
پروانه« گلایه هایی مبنــی بر اینکه هیچ 
کدام از قرارها به ســرانجام نرسیده است، 

داشتند.
تماشای فیلم های سال قبل؟

از چند روز قبل که خبر منتفی شدن اکران 
این دو فیلم اعلام شــد، چند سینمادار در 
کشــور نیز بیان کردند که بدون فیلم های 
جدید و مخاطب پســند که تماشاگر را به 
نمی توانند سینماهای خود  بکشاند،  سینما 

را بازگشایی کنند.
عــدم نتیجه گیــری موفقیت آمیــز برای 
فیلم های ســینما در اولین روز بازگشایی، 
فضــای ســینماها را ســرد و اشــتیاق 
چهارماهــه ای را کــه مخاطبــان جدی 
سینما داشتند از بین برد. حالا تماشاگران 
باید به تماشــای فیلم هایــی بروند که در 
انتهای سال قبل در سالن سینما دیده اند. 
پردیس ســینمایی اطلس در مشهد یکی 
از 20 ســینمای فعال کشــور برای اکران 
در روزهای کرونا اســت که بی شــک در 
بین ریســک بازگشایی مجدد و حمایت از 

فرهنگ قرار دارد.

پردیس اطلس، سینمای پیشگام در استان
مدیر پردیس ســینمایی اطلس در رابطه 
با بازگشــایی ســینماها گفــت: همانطور 
کــه می دانیــم به دلیــل کرونــا تمامی 
مجموعه هــای ســینمایی کشــور از روز 
چهارم اســفندماه تعطیل شدند و در حدود 
ده روز گذشته، با دستور ریاست جمهوری 
و تلاش وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
قرار بر این شــد که پردیس های سینمایی 
با رعایــت تمام پروتکل های بهداشــتی، 
بازگشــایی شــود و رایزنی های لازم در 
این زمینه با تهیه کنندگان فیلم ها صورت 
گرفت.حمیــد فولادی با اشــاره به اینکه 
نگاه کنونی ما برای بازگشایی سینما، نگاه 
اقتصادی و درآمدزایی نیســت، ادامه داد: 
پردیس اطلس با هدف کمک به فرهنگ 
و علی الخصــوص حوزه ســینما و انجام 
حرکتی در جهت تزریق نشــاط و شادابی 
به جامعه، اولین سینمای پیشگام در سطح 
اســتان و یکی از 20 ســینمای راه اندازی 
شده در سطح کشــور است. به نظرم این 
اتفاق خوبی است و منتظر حضور دوستان 
از وزارت خانه و سازمان سینمایی و شورای 
تهیه کنندگان و شــورای صنفی هستیم تا 
با تامین فیلم ها مخاطب را هر چه بیشــتر 

جذب کنیم.
وی در رابطه بــا فیلم های در حال اکران 
بیــان کــرد: در ابتدا قرار بــر این بود که 
فیلم هــای خوب بد جلف، شــنای پروانه، 
عطر داغ، چهل و هفت،  قطار آن شــب، 
یادم تو را فرامــوش و بی وزنی به نمایش 
گذاشته شود و اسامی فیلم ها داخل سایت 

قرار گرفت و حالا اعلام شده که فیلم های 
خوب بد جلف2، شنای پروانه و بی وزنی از 
چرخه اکران خارج شدند و فیلم های فعلی 
فیلم هایی هســتند ک در انتهای سال 98 
تحت اکران بود و  مجددا به چرخه نمایش 

برگشتند.
تعییــن فیلم های  با  ارتبــاط  فولادی در 
جدید برای اکــران در روزهای آتی افزود: 
صحبت هایی مبنی بر احتمالا افزوده شدن 
فیلم خروج به اکران های کنونی نیز وجود 
دارد. در ایــن بین امیــدوارم با حمایتهای 
لازم و جایگزینــی فیلم هــای شــاخص 
آینده، شــرایط  روزهای  اکران های  برای 
اســتقبال مردم از سینماها فراهم تر شود و 
سینماداران نیز این مسیر را خوش بینانه تر 

ادامه دهند.
فیلم های کنونی شاخص نیستند

مدیر پردیس ســینمایی اطلس با اشــاره 
به اینکه فیلم های در حــال اکران فعلی، 
شــاخص نیســتند گفت: تمام سالن های 
پردیس اطلس فعال اســت اما بدون شک 
با اســتقبال چندانی مواجه نخواهیم بود و 
اگــر فیلم هایی مثل درخــت گردو، خوب 
بد جلف و شــنای پروانه که در جشنواره 
هم فروش خوبی داشــتند، به نمایش در 
می آمدند، اســتقبال خوبی از بازگشــایی 
می شد و می توانست برای فیلم های فعلی 

هم مخاطب بیشتری جذب کند. 
وی در پایان بندی صحبت های خود بیان 
کرد: پردیس اطلــس هم تمام پروتکل ها 
مثل تهیه سیستم های هوشمند ضدعفونی 
دست، گندزدایی ســالن های سینمایی به 

صورت حرفه ای و اســتقرار واحد بهداشت 
فعال جهت ارزیابی و رصد و تب سنجی را 
رعایت و مجوز سامانه سلامت را دریافت 
کرده و آماده میزبانی سینما دوستان است.

دوراهی اکران شدن یا نشدن
بی شک عدم اســتقبال مخاطبان از فیلم 
هــای کنونی تعجــب برانگیز نیســت و 
وضعیت اکــران عمومی در بحران عمیق 
فرو رفته اســت. مســلما اکران فیلم های 
جدید و نسبتا پر مخاطب در روز هایی که 
هنوز سایه کرونا بر جامعه موجب نگرانی 
مردم شده است، ریسک بزرگی برای تهیه 
کنندگان و ســرمایه گــذاران این فیلم ها 
محســوب می شود. در شــرایطی که فضا 
به سمت تنش بیشتر بر سر اکران فیلم ها 
می رود،  فشار برای عرضه فیلم ها می تواند 
به ضربه جدی مالی و حتی ورشکســتگی 
برخی ســرمایه گذاران فیلم های سینمایی 

منجر شود.
اما انتقادهایی هــم به صاحبان دو فیلمی 
که قرار بــود از امروز اکران شــوند وارد 
می شــود که چرا برای کمک به فرهنگ 
و چرخه سینما همراهی نکردند، اما خیلی 
از ســینماداران معتقدند بــه هر حال هر 
تهیه کننــده و صاحب فیلم باید به ویژه در 
این شرایط اقتصادی ناشی از شیوع کرونا، 
به فکر ســرمایه اش هم باشــد. اما از آن 
مهم تر این مسئله است که اگر وعده های 
داده شــده برای حمایت از این دو فیلم به 
خصوص در بخش تبلیغات انجام می شد، 
امروز شــرایط و نحوه استقبال دیگری بر 

سالن ها حاکم بود.
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معاون عمران، حمل و نقل و ترافیک شــهرداری مشــهد از آغاز عملیات 
اجرایی مســیر دسترســی جلوخان آرامگاه فردوسی به کهن  دژ با اعتبار 5 
میلیــارد تومان خبر داد.به گزارش صبح امــروز، خلیل الله کاظمی با بیان 
این خبر اظهار کرد: در راســتای ساماندهی منطقه تاریخی توس و آرامگاه 
فردوســی طی دو سال گذشــته اقدامات زیادی انجام شده است از جمله 
ســاماندهی جلوخان آرامگاه فردوسی انجام شده که فاز سوم آن روزهای 
پایانی ســال گذشته آماده بهره برداری شــد.وی افزود: پس از ساماندهی 
جلوخان آرامگاه فردوسی طرح ایجاد مسیر دسترسی به بافت تاریخی کهن 

دژ از جلوخان آرامگاه فردوسی در دستور کار قرارگرفت که عملیات اجرایی 
آن پنجشــنبه گذشته 29 خرداد ماه آغاز شد.معاون عمران، حمل و نقل و 
ترافیک شــهرداری مشهد بیان کرد: این مسیر به طول 800 متر و عرض 
6 متر با هزینه ای حدود پنج میلیارد تومان اجرا می شود که به دلیل واقع 
شــدن در منطقه تاریخی بیش از 50 درصد آن بدون اســتفاده از ماشین 
آلات و به صورت دســتی اجرا خواهد شد.کاظمی بیان کرد: زمانبندی در 
نظرگرفته برای اجرای پروژه در قرارداد پیمانکار پنج ماه است اما به دنبال 

آن هستیم که آن را زودتر از زمان مشخص به بهره برداری برسانیم.

آغاز اجرای مسیر 
دسترسی جلوخان آرامگاه 
فردوسی به کهن دژ  

ظرفیت های گردشگری کشاورزی در خراسان 
رضوی احصا شده است

معاون هماهنگی و مدیریت امور زائران استانداری خراسان رضوی گفت: دستورالعمل اجرایی 
نحوه صدور مجوز گردشگری کشاورزی پس از بررسی و اخذ نظرات نهادهای فرابخشی مرتبط، 
در مسیر ابلاغ و اجرایی شــدن قرار گرفت و در این راستا ظرفیت های گردشگری کشاورزی 
استان نیز شناسایی شده اســت.به گزارش صبح امروز محمد صادق براتی با بیان این مطلب 
اظهار کرد: با تصویب نهایی و ابلاغ دســتورالعمل اجرایی گردشگری کشاورزی، امکان صدور 
مجوز تخصصی برای اشخاص حقیقی و حقوقی که در راستای گردشگری کشاورزی فعالیت 
می کنند یا خواهند کرد، محقق و بستر قانونی نظارت بر فعالیت و عملکرد فعالان دارای مجوز 
تخصصی نیز ایجاد می شــود.وی بیان کرد: علاوه بر بررســی الگوها و استانداردهای جهانی 
در خصوص گردشــگری کشاورزی، جلسات مکرر کارشناسی با حضور صاحب نظران علمی و 
فعالان این حوزه در مرکز برگزار شده و از آن جا که ظرفیت های مناسبی نیز در استان و مشهد 
وجود دارد و سالانه شــاهد ورود تعداد زیادی از گردشگران در قالب های گردشگری مذهبی، 
گردشگری سلامت و یا گردشگری کشاورزی هستیم، لذا برگزاری جلسات بررسی و کارشناسی 
این موضوع در معاونت زیارت پیگیری و در دســتور کار قرار گرفته اســت .بر اســاس گزارش 
روابط عمومی اســتانداری خراســان رضوی، وی همچنین خاطرنشان کرد: ایجاد گردشگری 
کشاورزی یکی از راهبردهای نوین برای دستیابی به توسعه و رونق اقتصادی استان است.معاون 
هماهنگی و مدیریت امور زائران استانداری خراسان رضوی عنوان کرد: گردشگری کشاورزی 
چهره جدیدی از گردشگری و بخشی از گردشگری روستایی محسوب می شود، به شکلی که 
عموم مردم برای اهداف آموزشی و یا سرگرمی و تفریح از فعالیت های کشاورزان، دامداری ها و 

جاذبه های مزارع بازدید می کنند.
براتی تصریح کرد: تاکنون در جلســات کارشناســی و تعامل با دســتگاه های متولی و بخش 
خصوصی، ظرفیت های گردشگری کشاورزی اســتان احصاء شده و به محض ابلاغ از سوی 

مرکز، آماده اجرایی نمودن دستورالعمل های آن هستیم.

صدور موافقت نامه اولیه ایجاد دومین بوم 
گردی در شهر گلمکان
مدیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی چناران از صدور دومین موافقت نامه 
اولیه راه اندازی اقامتگاه بوم گردی در شهر 
گلمکان شهرســتان چناران خبــر داد .به 
گزارش صبح امرور محمد طاهریان مقدم 
با اعلام این خبــر افزود: »پیش از این 20 
مجوز موافقت اولیه برای راه اندازی اقامتگاه 
بوم گردی در روستاهای شهرستان چناران 

ازجمله رادکان، فریزی، بقمچ و آبگاهی، گلمکان و اخلمد صادر شــده اســت.«او افزود: » در 
حال حاضر عملیات مرمت و بازســازی دومین اقامتگاه بوم گردی شهر گلمکان در حال انجام 
اســت.«طاهریان مقدم اظهار کــرد: »این اقامتگاه در دو طبقه و5 اتــاق و ظرفیت 30 نفر با 
معماری سنتی  و باسقف تیر پوش  ساخته شده است و فضایی بکر و خوش آب هوا دارد.«مدیر 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی چناران با بیان این که برنامه ریزی برای افتتاح این 
طرح گردشگری در تابستان سال جاری است، گفت: این اقامتگاه برای 4 نفر به صورت مستقیم 
و برای 10 نفر به صورت غیر مستقیم  اشتغال ایجاد می کند و هم چنین به به اقتصاد و رشد و 
توسعه گردشگری شهرستان نیز کمک می کند.«طاهریان مقدم یادآورشد: »گلمکان منطقه ای 
کوهستانی و سردسیر واقع در دامنه شمالی رشته کوه بینالود و از توابع بخش گلبهار شهرستان 
چناران است.«مدیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی چناران گفت: »این شهر به دلیل 
جاذبه های طبیعی، گردشگری و دیدنی که در خود جای داده به عنوان سرزمین گل و صخره 
در میان مردم معروف شده است چرا که در هر گوشه از این سرزمین چیزی جزء گل، طراوت و 
زیبایی نمی توان مشاهده کرد، هم چنین وجود ابنیه تاریخی و چشمه سبز گلمکان باعث شده که 
هرساله بیش از نیم میلیون گردشگر و مسافر از این منطقه دیدن کنند.« گفتنی است: شهرستان 

چناران در فاصله 50 کیلومتری از مشهد مرکز استان خراسان رضوی قرار دارد.

کمبود نیرو و امکانات در یگان حفاظت 
میراث فرهنگی خراسان رضوی

کل  اداره  حفاظــت  یــگان  فرمانــده 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
خراســان رضوی گفت: »مهم ترین مسئله 
ما در حوزه استحفاظی در اختیارمان، کمبود 
نیرو و امکانات اســت که هیچ تناســبی با 
تاریخ این منطقــه ندارد.«به گزارش صبح 
امروز ســرهنگ محمدعلی مدیر با اعلام 
ایــن مطلب افزود: از ســوی دیگر، به جز 
فرماندهــان یگان های حفاظت که همه از 

همکاران ناجا هستیم، سایر کارکنان عملیاتی ما از نیرو های غیرنظامی هستند و همین موارد در 
افزایش حفاری های غیرمجاز و گسترش خرید و فروش اشیای عتیقه مؤثر واقع می شود. برای 
هر عملیاتی، کارکنان یگان حفاظت منطقه موظف اند با کلانتری ها و پاسگاه های نزدیک به 
محل حفاری همکاری و از رواج قاچاق آثار تاریخی جلوگیری کنند.«او با بیان این که درج آگهی 
های خرید و فروش اشیای عتیقه در هر سایت تبلیغاتی ممنوع است و جرم محسوب می شود، 
اظهار کرد: »از آنجا که برای ممنوعیت چنین خرید و فروش هایی ماده قانونی مشخصی وجود 
دارد، یگان حفاظت میراث فرهنگی با همکاری سایر دستگاه های نظامی، انتظامی و امنیتی از 
تاراج آثار و مواریث فرهنگی جلوگیری خواهد کرد.«او ادامه داد: »برخی سایت ها و شبکه های 
اجتماعی اقدام به فروش یا کرایه غیرمجاز دستگاه های فلزیاب و طلایاب می کنند که برابر با 
قانون این عمل جرم است و پیگرد دارد، فقط کسانی می توانند چنین تبلیغی انجام دهند که از 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی مجوز داشته باشند.«فرمانده یگان حفاظت 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی خراسان رضوی درباره چگونگی کشف و 
دستگیری قاچاقچیان اشیای عتیقه تصریح کرد: »بسیاری از شناسایی هایی که به درگیری و 
بازداشت این افراد منجر می شود، در حین گشت زنی نیروهای ما اتفاق می افتد و اگر از پیش، 
گروهی را رصد کرده باشــیم، با هماهنگی مأموران اداره آگاهی و سایر دستگاه های انتظامی، 
آنان را دستگیر خواهیم کرد.«سرهنگ مدیر با اشاره به وجود برخی مجموعه داران خصوصی 
اشیای عتیقه خاطرنشان کرد: در مشهد دو، سه نفر مجموعه دار خصوصی داریم که از این اداره 
مجوز فعالیت دارند و جز آثاری که بیشترشان هم معاصر است و ارزش تاریخی ویژه ای ندارد، 
از هرگونه خرید و فروش و دلالی آثار تاریخی معاف هستند، تاکنون هم ضمن تعامل با یگان 
حفاظت، از همکاری با برخی قاچاقچیان خودداری کرده و آنان را معرفی کرده اند.«وی درباره 
اینکه خرید و فروش چه آثاری در ســایت ها و فضای مجازی و دیگر راه های ارتباطی مجاز 
نیست، گفت: »هرگونه شیء تاریخی که متعلق به پیش از سلسله زندیه باشد، خرید و فروش آن 
از نظر یگان های حفاظت میراث فرهنگی سراسر کشور غیرمجاز است و با آن برخورد می شود، 
برای اینکه بتوانیم باتوجه به گستردگی آثار و پراکندگی قاچاقچیان به موقع اقدام کنیم، تعامل 
خوبی با دستگاه های نظارتی و اطلاعاتی استان داریم که باتوجه به پیشینه تاریخی خراسان و 

وجود آثار و ابنیه های مختلف، ضرورت این تعامل بیشتر احساس می شود.«

پایان جنجال ساخت جاده در ارتفاعات جنوبی مشهد:

شهردار:نمی سازم
گفت:  مشهد  شهردار 
تا پایان دوره فعالیتم 
طرح جــاده کمربند 
جنوبــی این شــهر 
و چنین  نمی ســازم  را 
یــادگاری از خود به جا 

نمی گذارم.
امروز،  صبح  گزارش  به 
محمد رضا کلایی عصر 
روز گذشته  در نشست 
بــا اعضــای قــرارگاه 
دانشجویی صیانت از ارتفاعات جنوبی مشهد 
افزود: با اصرار شورای شهر کنونی مشهد و 
به استناد به اســناد بالادستی، ادامه ساخت 
طرح جاده کمربند جنوبی در آبان 96 توسط 
شــهردار قبلی یعنی آقای تقی زاده خامسی 
آغاز شــد اما با مخالفت و فشار سازمانهای 
مردم نهاد زیست محیطی در اسفند 96 طرح 
متوقف شد و پس از توقف، موضوع در ستاد 

تدبیر استان برای تعیین تکلیف مطرح شد.
اصرار شــورای پنجم بر اجــرای طرح و 20 

نکته سازمان بازرسی 
وی ادامه داد: شورای کنونی شهر مشهد هم 
اصرار داشت که طرح باید اجرا شود از طرفی 
سازمان بازرسی نیز 20 نکته در خصوص این 
پروژه مطرح کرده بود و در نهایت در ســتاد 
تدبیر جمع بندی شــد که ادله های این طرح 
توسط دانشگاه فردوسی مشهد بررسی و در 

خصوص ادامه آن تصمیم گیری شود.
شهردار مشــهد گفت: در ستاد تدبیر استان 
به این نتیجه رســیدند که با رعایت نکاتی 
می تــوان طرح کمربند جنوبــی را اجرا کرد 
اما من قانع نشــدم لذا شــهریور 98 با یکی 
از شــاخص ترین افراد فعال در حوزه زیست 
محیطی مشــورت کردم که آیا این طرح به 
رغم تخریبها باید اجرا شود که این فرد هم 
نظرش منفی بود از ایــن رو من هم اعلام 

کردم که طرح کمربنــد جنوبی را اجرا نمی 
کنــم، مطالعات زیســت محیطــی طرح را 
انجام دهید شهردار بعدی اگر خواست انجام 
دهــد در کل این طرح بــه یک طرح دارای 
کشمکش تبدیل شــده بود که سعی کردم 

خود را از حواشی دور کنم.
آغاز مجدد طرخ با استدلال طرح را نمی 

شود رها کرد
کلایی افزود: از آنجا که طرح را نمی شــود 
رها کرد لذا بررسی کردیم که چه کاربریهایی 
در این منطقه می توان اجرا کرد و در نهایت 
دی ماه ســال 1398 کاربری ها از پیســت 
موتورســواری تا آفرود و ســافاری به ستاد 
تدبیر ارایه شــد و مقرر شد در این محدوده 
پارکینگ ایجاد شود، همچنین ساخت طرح 
کوه پارک نیز با مطالعات زیست محیطی با 
این شرط که تخریب زیست محیطی نداشته 

باشد آغاز شد.
وی ادامــه داد: اســتاندار خراســان رضوی 
نیــز دغدغه مند بود که طــرح کوه پارک و 
پارکینگ بــه نوعی ادامه طرح جاده کمربند 
جنوبی نباشد و فضایی برای حضور خانواده ها 
نیز فراهم شود که برای اجابت این دغدغه ها 

اصلاحات پیشنهادی نیز اجرایی شد.
من آدم تنهایی هستم ...

شهردار مشهد گفت: اجرای طرح کوه پارک 
با فشار و هزینه زیادی همراه بود و مهمترین 
دلیــل معترضــان نیز این اســت که من را 
شهردار خود نمی دانند این درحالی است که 
اگر آقای صولت مرتضوی شهردار اسبق وارد 
این طرح می شد با آغوش باز مواجه می شد. 

من آدم تنهایی هستم.
کلایی افزود: برای پایدار کردن یک موضوع 
و تضمین نساختن طرح کمربند جنوبی باید 
امکان حضور مــردم را فراهم کرد و هزار و 
200 هکتــار درختکاری در ارتفاعات جنوبی 
چهره این منطقه را تغییر داد و حیف اســت 

مردم به آن دسترســی نداشــته باشند چون 
ارتفاعات جنوبی مشهد متعلق به همه است 
و برای توسعه شهر مشهد از تمام ظرفیت ها 

استفاده می کنم.
هنوز متوجه نشدم چرا اینقدر در این موضوع 

فشار وارد شد
وی اضافــه کــرد: هنوز متوجه نشــدم در 
موضــوع ارتفاع جنوب مشــهد چرا این قدر 
فشــار وارد شــد اما بزرگان اســتان در این 
خصوص همراهی خوبی کردند و ســاخت و 
ساز در این ارتفاعات باید با موضوع استیفای 

حقوق شهر همراه باشد.

اتهام علاقه مند نبودن شهرداران مناطق 
به تهیه طرح تفصیلی

شهردار مشــهد در خصوص طرح تفصیلی 
این شــهر نیز گفت: یکی از اتهاماتی که با 
آن مواجه هستم علاقه مند نبودن شهرداران 
مناطــق برای تهیه طرح تفصیلی اســت تا 
بتوانند تراکم فروشــی کنند لــذا نمی توان 
تدویــن و تصویب طــرح تفصیلی را معطل 

گذاشت.
کلایی در خصوص ســاخت و ساز در جنوب 
بولوار نماز و روی گســل نیز افزود: موضوع 
باید در کمیســیون ماده پنج بررسی شود و 
دستور کار شهرسازی خوبی است که پیگیر 

آن خواهیم بود.
واگذاری بوستان 30 هکتاری اراضی 

لشکر 77 را مردم مطالبه کنند
وی در خصوص اراضی پادگان لشــکر ۷۷ 
ارتش نیز گفت: این فضا باید در اختیار مردم 
قرار گیرد، بوســتان 30 هکتاری داخل این 

پادگان آماده استفاده مردم است، چرا در این 
خصوص مطالبه وجود ندارد؟ 

طرح آزادراه و جاده کمربند جنوبی مشهد از 
انتهای بولوار شهید برونسی تا اتوبان مشهد 
- باغچه  به طول 2۷ کیلومتر طراحی شده  
بود و ســاخت آن از اواخر دهه ۷0 در دستور 
کار شهرداری مشــهد قرار گرفت و پس از 

انجام مطالعات به پیمانکار واگذار شد.
این طرح که در مرحله نخســت آن به طول 
12 کیلومتر از انتهای بولوار شــهید برونسی 
تا انتهای بولوار طالقانی به بزرگراه شــهید 
کلانتری متصل می شــد حدود 80 درصد 
پیشــرفت فیزیکی داشــت و هزار  و 800 
میلیــارد ریال برای آن هزینه شــده بود که 
دادستان مشهد 2۷ اسفندماه سال 96 اعلام 
کرد به علت نداشتن پیوست زیست محیطی، 
هرگونه فعالیــت برای ادامــه اجرای طرح 
ساخت کمربند جنوبی مشهد تخلف است و 

با متخلفان برخورد قانونی می شود.

خبر

 شــهردار منطقه 9 مشــهد از اجرای  پروژه بهســازی پارک لاله خبر داد. به 
گزارش صبح امروز حســین فرهادیان با اعلام ایــن خبر افزود: در ادامه پروژه 
بهســازی پیاده رو های بلوار هفت تیر –ضلع شرقی ، به منظور امکان استفاده 
از ظرفیــت پیاده رو و فضای پارک در جهت ایجاد فضای شــهری مطلوب در 

اواخر سال 98 آغاز شد.
او تصریح کرد: طراحی متفاوت کف ســازی پیاده رو در حدفاصل بلوار ارشاد تا 
فکوری 18 ویکپارچه ســازی آن با کف سازی پارک و حذف دیواره جداکننده 

پارک از ویژگی های شاخص این پروژه است.
شهردار منطقه 9 مشهد تصریح کرد: همچنین جایگزینی المان ورودی پارک با 

المان های مفهومی پارک لاله و طراحی و ساخت مبلمان و نورپردازی در کف از دیگر موارد در دست اقدام است.
فرهادیــان افــزود: آبنمای قدیمی پارک نیز جمع اوری و جایگزینی آن با آبنمای متناظر با کف ســازی از دیگر 
اهداف این پروژه اســت و اعتبار هزینه شــده این پروژه بالغ بر 20 میلیارد ریال  و پیشــرفت فیزیکی معادل 85 

درصد است.

رئیس شورای شهر مشهدمقدس گفت: شــورای شهر مشهد از ابتدای شیوع ویروس 
کرونا در کنار اصناف بوده و تخفیفاتی را بحث عوارض صنفی، پسماند و ... قائل شده 

است و این کمک ها و رویکرد حمایتی همچنان استمرار خواهد داشت.
محمدرضا حیدری، به مناسبت روز اصناف، با رئیس و اعضای هیات رئیسه اتاق اصناف 
مشهد دیدار و گفتگو کرد.حیدری در این دیدار با بیان اینکه اصناف بخاطر شیوع کرونا 
آسیب های جدی دیدند، گفت: با این وجود، همراهی خوبی را از سوی آنها در تعطیلی 
واحدهای صنفی شــاهد بودیم و از سوی دیگر در تهیه بسته های کمک معشیتی هم 
نقش آفرینی داشتند که جای تقدیر و تشــکر دارد.وی اظهارکرد: امیدواریم مشکلات 
پیش آمده بواســطه این بیماری و ویروس هرچه سریعتر برطرف شود و رونق گذشته 

مجدد به کســب وکارها بازگردند چراکه نقش اصناف در ایجاد اشــتغال، بی بدیل و بسیار حائز اهمیت است.حیدری با بیان 
اینکه شورای شهر مشهد از ابتدای شیوع ویروس کرونا در کنار اصناف بوده و تخفیفاتی را بحث عوارض صنفی، پسماند و 
... قائل شده است، گفت: این کمک ها و رویکرد حمایتی همچنان استمرار خواهد داشت و امیدواریم هرچه زودتر با فروکش 

کردن آمار مبتلایان، شرایط مناسب برای حضور زائران بارگاه منور رضوی نیز فراهم شود.

تکمیل کف سازی و اجرای تاسیسات آبنمای پارک لاله در منطقه 9 حمایت های شورای شهر از اصناف استمرار خواهد داشت

نایب رئیس شــورای اسلامی شهر 
مشهد گفت: میدان کشاورز دومین 
میدان بزرگ مشــهد پس از میدان 
فردوســی خواهد بود که وسعت آن 
بیش از یک و نیم هکتار اســت و 
فضای ســبز خوبی برای آن پیش 
بیش بینی شده که تا 6 ماه آینده به 

بهره برداری خوهد رسید.
 به گــزارش صبح امروز، حمیدرضا 
موحدی زاده در آیین افتتاحیه بولوار 

کشــاورز مشهد، اظهار کرد: امروز شاهد افتتاح ورودی بولوار کشاورز به سمت میدان فهمیده بودیم. احداث 
این بولوار نشان دهنده توجه شورای پنجم و مدیریت شهری شهرداری مشهد به مناطق کم برخوردار است.
وی افزود: در این پروژه 15 میلیارد تومان هزینه شده است که یکی از آثار آن کاهش بار ترافیکی در منطقه 
اســت.نایب رئیس شورای اسلامی شهر مشهد بیان کرد: این منطقه بسیار پرتردد است و وجود بازار مصالح 
فروشــان و سایر صنوف در این منطقه مزید بر علت شده است.موحدی زاده خاطرنشان کرد: میدان کشاورز 
دومین میدان بزرگ مشهد پس از میدان فردوسی خواهد بود که وسعت آن بیش از یک و نیم هکتار است و 
فضای سبز خوبی را برای آن پیش بیش بینی شده که تا 6 ماه آینده به بهره برداری خوهد رسید.وی اضافه 
کرد: این بولوار دارای دو باند تند رو و کند رو است که در حال حاضر زیبا سازی شده است. گفتنی است که 
توجه شورای شهر به مناطق حاشیه شهر از ابتدای دوره پنجم بوده و استمرار داشته است.نایب رئیس شورای 
اسلامی شهر مشهد گفت: امید داریم در قدم های بعدی این بولوار به سمت میدان فهمیده به بهره برداری 
برسد و شاهد کاهش بار ترافیکی در این منطقه باشیم.هم چنین شهردار منطقه دو مشهد در این مراسام گفت: 
نیازمند اعتباری در حدود سه میلیارد تومان برای احداث خروجی بولوار کشاورز به شهید چراغچی هستیم، زیرا 
در گذشته برای دسترسی به این مسیر باید به میدان فهمیده مراجعه می کرد اما این خروجی سبب کاهش 
بار ترافیکی و تصادفات خواهد شد.جلال قربانی اظهار کرد: بولوار کشاورز تا میدان مصالح فروشان یکی از 
مناطقی اســت که بار ترافیکی زیادی دارد و مشکلات زیادی را برای ورودی خیابان های کشاورز پنج، سه، 
یک و 9 ایجاد کرده است.وی افزود: باتوجه به تاکیدات فراوان شهردار مشهد، سرانجام این بولوار 50 متری 
به طول حدود هزار 500 متر با اعتباری بالغ بر 15 میلیارد تومان در دو باند تند رو و کند رو افتتاح شد.شهردار 
منطقه دو مشهد با بیان اینکه حدود سه هزار متر کانال در این منطقه احداث شده است، بیان کرد: این کانال 
به جمع آوری آب های ســطحی کمک بســیار زیادی خواهد کرد.قربانی خاطرنشان کرد: همچنین میدان 
کشاورز در این منطقه نیز با اعتباری بالغ بر 4.5 میلیارد تومان در دست احداث است و ظرف چند ماه آینده 
فضای سبز مورد نیاز در این میدان ایجاد خواهد شد.وی اضافه کرد: نیازمند ایجاد دو پل در توس 31 و 49 
هستیم، تا بار ترافیکی در این منطقه کاهش پیدا کند.شهردار منطقه دو مشهد با بیان اینکه همواره پروژه های 
زیادی در حاشیه شهر و بولوار توس افتتاح خواهیم کرد، گفت: از دیگر پروژه های در دست احداثمی توان به 
پارک کودک اشــاره کرد.قربانی ادامه داد: همچنین نیازمند اعتباری در حدود سه میلیارد تومان برای احداث 
خروجی بولوار کشاورز به شهید چراغچی هستیم، زیرا در گذشته برای دسترسی به این مسیر باید به میدان 

فهمیده مراجعه می کرد اما این خروجی سبب کاهش بار ترافیکی و تصادفات خواهد شد.

معــاون عمــران، حمــل و نقل و 
ترافیک شــهرداری مشــهد گفت: 
تاکنــون حدود 5۷00 متــر مربع از 
مجموعه آســفالت این محور انجام 
شــده و امیدواریم با اقدامات خوب 
و شاخصی که در این منطقه صورت 
می گیرد، ضمن کاهش بار ترافیکی، 
دسترســی به واحدهای مســکونی 
و تجاری را برای شــهروندان این 
منطقه تســهیل کنیم.بــه گزارش 

صبح امروز، خلیل الله کاظمی در حاشیه آیین افتتاحیه بولوار کشاورز، با بیان این خبر اظهار کرد: این بولوار 
که در غرب مشهد واقع شده در گذشته به دلیل تجمع خودرو های سنگین مسدود بوده است. همچنین کلیه 
خیابان های مرتبط به ین منطقه حتی خیابان طرحچی امکان دسترســی به بولوار کشاورز را نداشتند.وی با 
بیان اینکه دسترســی بولوار طرحچی به توس و مستقیم به محور شهید فهمیده در آینده رقم خواهد خورد، 
افزود: همچنین تجمع ماشــین آلات سنگین نیز به مکان دیگری منتقل شده است.معاون عمران، حمل و 
نقل و ترافیک شــهرداری مشهد با اشاره به اعتبار 15 میلیارد تومانی احداث پروژه، بیان کرد: همچنین 45 
هزار متر مربع در این بخش آســفالت کشی صورت گرفته است. همچنین 35 هزار متر مربع خاکبرداری در 
این منطقه انجام شــده اســت و در حال حاضر فضای میدان موجود در این خیابان باقی مانده و 1.5 هکتار 
اجای فضای سبز نیز در حال اجرا است.کاظمی خاطرنشان کرد: تاکنون حدود پنج هزار و ۷00 متر مربع از 
مجموعه آســفالت این محور انجام شــده و امیدواریم با اقدامات خوب و شاخصی که در این منطقه صورت 
می گیرد، بتوانیم از بار ترافیکی آن بکاهیم و دسترســی به واحدهای مسکونی و تجاری را برای شهروندان 
این منطقه تســهیل کنیم.وی در خصوص افتتاح و بهره برداری پروژه های مختلف در تیرماه سال جاری، 
اضافه کرد: بیشتر پروژه های تعریف شده در این ماه در حوزه عمران است و در حال حاضر کلنگ زنی پل 
شهید برونسی و کلنگ زنی پل بولوار ابوطالب )شمال به جنوب( آغاز شده که این دو پرژه سبب ایجاد یک 
دسترســی دیگر به مجموعه سپاد می شــود و بار ترافیک میدان شهید فهمیده و سپاد را کاهش می دهد.
معاون عمران، حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد با بیان اینکه شروع عملیات اجرای مسیر کهن دژ در 
بولوار توس را در برنامه های خود قرار داده ایم، گفت: همچنین همزمان با این اقدامات اصلاح هندســی و 
تعریض پل مهندس پرتوی و کنار گذر مربوط به جاده شــاندیز را پیگیری کردیم که این پروژه ها در هفته 
گذشته به پایان رسیده است.کاظمی عنوان کرد: علاوه بر این موارد فاز سه جلوخان فردوسی تا هفته آینده 
آماده خواهد شد و این مسیر در اختیار شهروندان قرار خواهد گرفت.وی با اشاره به پروژه های مختلف دیگر 
که در ســطح شــهر وجود دارند، ادامه داد: پروژه های آزادگان، مسیر کوشش به خلج و کوه پارک از جمله 
پروژه های دیگری اســت که در دســت اقدام بوده و به زودی شاهد بهره برداری آن خواهیم بود. کلیه این 
پروژه ها با اعتباری بالغ بر ۷00 میلیارد تومان صورت گرفته و طی تیرماه ســال جاری شاهد کلنگ زنی و 
بهره برداری پروژه های بسیاری خواهیم بود.معاون عمران، حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد با اشاره 
به پروژه پردیس تئاتر شهر مشهد اظهار کرد: این پروژه به دلیل مشکلاتی با وقفه ای همراه بود که در حال 

حاضر عملیات اجرایی آن را تقویت کردیم.
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کاپیتان تیم ملی والیبــال ایران نه تنها تیم فصل جدید خود 
را انتخاب نکرده، بلکه تکلیف قرارداد قبلی اش هم مشخص 
نیست.به گزارش »ورزش سه«، سعید معروف که ماههاست 
دور از ایران به سر می برد، هنوز هم تحت قرارداد باشگاه بایک 
موتور چین اســت. با اینکه چینی ها لیگ بسکتبال خود را از 
دیروز آغاز کردنــد و حامد حدادی هم به عنوان تنها بازیکن 
ایرانی در ترکیب نانجینگ به میدان رفت، اما خبری از شروع 
ســوپرلیگ والیبال این کشور نیست.سعید معروف هم که در 
تابستان سال گذشته با تیم بایک موتور قرارداد امضا کرده بود، 
هنــوز یک بازی هم برای این تیم انجام نداده و در آمریکا به 
ســر می برد. جدا از اینکه قطعا کاپیتان تیم ملی ایران از نظر 
مالی به خاطر شیوع ویروس کرونا و تعطیلی لیگ چین ضرر 
کرده، او حالا در بلاتکلیفی قرار دارد و حتی نمی تواند راحت 

درباره تیم فصل آینده خود تصمیم بگیرد.شــاید عجیب ترین 
اتفاق همین باشد که خیلی از بازیکنان این روزها به فکر تیم 
فصل جدید خود هستند و اتفاقا اکثر ستاره های والیبال ایران 
هم قرارداد جدیدشــان را امضا کردنــد، اما معروف همچنان 
درگیر قرارداد فصل گذشته خود با تیم چینی است.برای اطلاع 
بیشتر از وضعیت کاپیتان تیم ملی ایران که بیش از یک سال 
است در بازی های باشــگاهی به میدان نرفته و حدود 6 ماه 
اســت که در زمین والیبال رویت نشــده، با امیر خوش خبر، 
سرپرست تیم ملی تماس گرفتیم که یکی از نزدیک ترین افراد 
به معروف اســت.خوش خبر از عدم بازگشت سعید معروف به 
ایران در ماههای اخیر خبر می دهد و درباره وضعیت فعلی او 
به »ورزش سه« می گوید: سعید همچنان در حالت استندبای 
قرار دارد و منتظر اعلام نظر باشگاه چینی است. فعلا که به او 

خبر جدیدی نرسیده و مشخص نیست لیگ والیبال چین چه 
سرنوشتی دارد. معروف همچنان تحت قرارداد باشگاه چینی 
است، اما می تواند برای فصل آینده خودش هم تصمیم بگیرد.

در ماههای اخیر اخباری مبنی بر پیشــنهادات ایتالیایی برای 
سعید معروف منتشر شده، عنوان می کند: پیشنهاد رسمی به 
سعید از ایتالیا نرسیده، اما به صورت جسته و گریخته تیم هایی 
برای جذب او ابراز علاقــه کرده اند. وضعیت لیگ ایتالیا هم 
چندان مشخص نیســت. با این حال برخی از هم تیمی های 
ســابق معروف به او پیغام دادند که فلان باشگاه برای جذب 
او آمادگی دارد. هنوز چیزی مشخص نیست و باید ببینیم که 
چه اتفاقی در هفته های آینده رخ می دهد.چند لژیونر ایرانی 
از جمله سیدمحمد موسوی که فصل گذشته در اروپا بازی می 
کردند، در این فصل تصمیم به حضور در لیگ ایران گرفتند. 

از خوش خبر پرسیدیم که ممکن است سعید معروف هم بعد از 
چند ســال بار دیگر به لیگ ایران بازگردد. او نیز اینطور پاسخ 
داد: بعید اســت ســعید به ایران برگردد. اگر او چنین قصدی 
داشت تا الان به باشگاهها چراغ سبز نشان می داد. هر تیمی 
نمی تواند معروف را در ایران جذب کند. این روزها هم که تیم 
ها اکثر بازیکنان خود را جذب کردند و حتی تمریناتشان را آغاز 
کردند. فکر نمی کنم فصل آینده هم سعید در ایران بازی کند 

و احتمالا به بازی خارج از ایران ادامه می دهد.

قرنطینهدرآمریکا؛سعیدبهلیگایرانبرنمیگردد

کاپیتانمعروفدربلاتکلیفترینحالتممکن

علی کریمی بهترین بازیکن 
خارجی تاریخ لیگ امارات 

شد

علی کریمی بهترین بازیکن خارجی تاریخ لیگ امارات شد
بازیکن ایرانی ســابق الاهلی به همراه بازیکن شــیلیایی العین به صورت 

مشترک عنوان بهترین لژیونر تاریخ لیگ امارات را به دست آوردند.
به گزارش ســایت عربی کوره، روزنامه البیان امارات نظرســنجی را تحت 
عنوان »بهترین بازیکن خارجــی تاریخ لیگ امارات« انجام داد که در آن 

خوره والدویا بازیکن شــیلیایی العین به همراه علی کریمی بازیکن سابق 
الاهلی به صورت مشترک در جایگاه نخست قرار گرفتند.

ریکاردو اولیویرا بازیکن ســابق الجزیره هم با کسب 18 و ۷5 درصد آرا در 
مکان دوم قرار گرفت و آساموا ژیان هم سوم شد.

علی کریمی و والدویا هر کدام 25 درصد آرا را به خود اختصاص دادند.

باشــگاه شــهرخودرو نیز همانند 3 باشــگاه نســاجی، 
ماشین سازی و تراکتور برای حضور در ادامه لیگ نوزدهم 

2 شرط گذاشت.
به گزارش ایسنا، متن نامه باشگاه شهرخودرو بدین شرح 

است:
»به نام خدا

ریاست محترم سازمان لیگ فدراسیون فوتبال جمهوری 
اسلامی ایران

جناب آقای حیدر بهاروند
موضوع ؛ یادآوری عواقب ناشــی از شروع مجدد لیگ در 

وضعیت بحرانی شیوع بیماری کووید 19
با احترام؛ باشــگاه فرهنگی ورزشی شهرخودرو به عنوان 
یکی از باشــگاه های خصوصی شاغل در لیگ برتر نکات 

ذیل را به استحضار می رساند.
1- همان گونــه که مســتحضرید باتوجه به گزارش های 
وزارت بهداشت بیماری کووید 19 در حال حاضر در کشور 
ما دارای شــیب صعودی است و براساس اعلام دانشگاه 
علوم  پزشکی، استان خراســان نیز در وضعیت قرمز قرار 

دارد.
2-  وزارت بهداشــت به عنوان عالی ترین مرجع بهداشت 

و درمان کشــور، مخالفت خود با شروع مجدد لیگ های 
ورزشی را صراحتاً اعلام کرده است، علاوه بر این معاون 
محترم وزیر بهداشت طی مصاحبه ای در مورخه 2۷/3/99 

از بازگشت هوشمند محدودیت ها خبر داده است.
3- عالی ترین مرجع فوتبال، فیفا پیش تر در بخشــنامه و 
هم چنین مصاحبه ریاست آن ارگان بین المللی، اصل اول 

را سلامت بازیکنان و داوران و ... اعلام کرده است.
4- پیش از این چهار باشــگاه خصوصــی طی بیانیه ای 
مواضع خود را به صورت شــفاف بیان کــرده  و مربیان و 
بازیکنــان هفت تیم لیگ برتری نیــز با امضای طوماری 
از شــرکت در بازی های لیگ در شــرایط موجود اعلام 

معذوریت کرده اند.
5- آقای سهیل مهدی در مصاحبه ای صراحتاً اعلام کرده 
که اکثر باشــگاه های امکان تامین هزینه اجرای پروتکل 
بهداشــتی را ندارند حال ســوال این اســت که ایشان، 
فدراسیون فوتبال و ســازمان لیگ چه تضمینی می دهند 
که این بیماری از بازیکنان باشگاه هایی که توانایی رعایت 
پروتکل را ندارند به ســایر بازیکنان سرایت نکند؟ اگر چه 
آقای مهــدی در مصاحبه خود با فرار به جلو اعلام کرده 

است که باشگاه ها باید تضمین بدهند!

علی ایحال با عنایت به موارد فوق الذکر، اصرار ســازمان 
لیگ بر شــروع مجدد رقابت ها به منظور تامین منافع چه 
کســانی است؟ آنچه مسلم است منافع و حقوق باشگاه ها 

مد نظر نیست! 
از این رو، این باشــگاه اعلام مــی دارد در صورت تحقق 

یکی از دو شرط ذیل موافق شروع مجدد لیگ است.
الف( جنابعالی به عنوان سرپرســت فدراســیون و رییس 

سازمان لیگ، مسوولیت کامل عواقب ناشی از شروع لیگ 
را صراحتاً بر عهده بگیرید.

ب( جلســه ای با حضور تمامی مدیران عامل باشگاه های 
لیگ برتر تشــکیل و در ارتباط بــا ادامه لیگ رای گیری 

شود.
 FIFA و AFC در غیــر این صورت ناگزیــر از مراجعه به

برای احقاق حقوق خود خواهیم بود.

رقابت شطرنج بازان در مشهد
ایسنا/خراسان رضوی رئیس هیئت شطرنج خراسان رضوی از برگزاری اولین مسابقه 

به صورت حضوری در سال جدید خبر داد.
بــه گزارش پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان خراســان رضوی، رئیس هیئت 
شــطرنج خراسان رضوی از برگزاری اولین مسابقه به صورت حضوری در سال جدید 
خبر داد و گفت: مســابقه شــطرنج ســریع آزاد به صورت حضوری و با شرکت 14 

شطرنج باز برجسته و برتر از شهرهای مشهد، قوچان و چناران برگزار شد.
پاشــانجاتی افزود:این رقابت ها در شــش دور و به روش سوئیســی با داوری داور 

فدراسیون جهانی با رعایت پروتکل های بهداشتی برگزار شد.
وی به نفرات برتر اشــاره و اظهار کرد: محمد تقی والســلام ، رضا محمدی و پرویز 

خزایی به ترتیب عنوان های اول تا سوم این دوره از مسابقات را کسب کردند.

جواز حضور در جام جهانی، هدیه کرونا 
به ایران!

تیم ملی فوتســال بانوان  آذرماه 99  در کشور برزیل در تورنمنت قهرمانی فوتسال 
زنان  جهان شــرکت می کند.به گزارش »ورزش سه« پیش از شیوع کرونا، موضوع 
شــرکت تیم ملی فوتســال بانوان ایران به عنوان قهرمان قاره آسیا در رقابت های 
قهرمانی فوتســال بانوان جهان بارها مطرح شــد اما ادعای عجیب گم شــدن نامه 
دعوت از ایران به این تورنمنت باعث شــد تا شــانس دومیــن حضور متوالی بانوان 
فوتسالیســت در تورنمنت قهرمانی فوتسال بانوان جهان به صفر برسد و عملا حتی 
کادرفنــی تیم ملی هم دیگر امیــدی به حضور در این تورنمنت نداشــتند و برنامه 
ریزی خود را بر مبنای رقابت های داخل ســالن آســیا و جام ملت های آسیا انجام 
داده بودند.اما به یکباره شــیوع کرونا ورق را برگرداند؛ چرا که با توجه به این اتفاق، 
زمان برگزاری مســابقات بــه تعویق افتاد و دوباره از تیم هــای حاضر در تورنمنت 
جهت شــرکت در مســابقات در آذرماه 99 دعوت به عمل آمد و این بار دعوت نامه 
ایران گم نشــد تا دختران شهناز یاری در تیم ملی فوتسال ایران، برای دومین دوره 
متوالی این بار به میزبانی برزیل شــانس حضور در تورنمنت قهرمانی فوتسال بانوان 
جهان را داشــته باشند.در دوره قبل که ایران حضوری پرحاشیه هم در این تورنمنت 
داشت، این مسابقات به میزبانی کشور گواتمالا برگزار شد و تیم ملی فوتسال بانوان 
ایران با ســرمربیگری فروزان ســلیمانی و با ترکیب نسیمه غلامی، فرشته کریمی، 
فرزانه توسلی، نغمه مرادی، سپیده زرین راد، نیلوفر اردلانی، سحر پاپی، زهره میثمی، 
ســهیلا ملمولی، طاهره مهدی پور، فاطمه اعتدادی، اعظم آخوندی، سارا شیربیگی و 
فهیمــه زارعی در این رقابت ها حاضر بود و در پایان عنوان هفتمی مســابقات را به 
دســت آورد.فرصت پنج ماهه آماده سازی تا شــروع رقابت های جام جهانی برزیل 
می تواند بهترین فرصت برای تیم نخســت قاره آســیا باشد تا شاگردان یاری بتوانند 
با آمادگی کامل نتایج درخشــانی را در ادامه تاریخ ســازی چند ساله گذشته فوتسال 

بانوان ایران رقم بزنند.

خبرشرط شهرخودرو برای ادامه لیگ

511/1اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد سند 
رســمی . نظر به دســتور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 
1390/9/20 و برابر رای شماره 13996030600600221  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه و بلامعارض متقاضی  آقای محمد احمدی قجاق فرزند علیرضا به شماره 
شناسنامه06900۷5030  صادره از تربت حیدریه نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت10۷/۷6 متر مربع ) 
یکصد و هفت وهفتاد وشش صدم مترمربع( قسمتی از پلاکـ29 فرعی ازاراضی حسنی علیا پلاک 232 اصلی دهستان 
اربعه واقع درخراسان رضوی  بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری مع الواسطه از مالک رسمی خانم اقدس 
رضایی محرز گردیده است. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
و ماده 13 قانون آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشــار در  
شــهرها منتشر تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی 
تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی دادخواست به اداره ثبت محل 
تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت 
قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور 
سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. تاریخ انتشار نوبت اول: 4/2/ 1399 

. تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/4/18
سیدمحمدحسینی ـ قائم مقام رئیس واحدثبتی تربت حیدریه 

511/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی 
. نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 1390/9/20 
و برابر رای شــماره 13996030600600230- 1399/2/8 هیات دوم موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه و بلامعارض متقاضی خانم طاهره بلوچ زاده گوجی فرزند ابراهیم به شماره 
شناســنامه 90 صادره از تربت حیدریه نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 236/92متر مربع ) دویست سی 
شش و نود دو صدم متر مربع( قسمتی از پلاکـ  344 فرعی واقع در اراضی دیزقند پلاک 231 اصلی دهستان اربعه  واقع 
بخش یک تربت حیدریه خریداری مع الواسطه از مالک قهری خانم معصومه موذن محرز گردیده است. لذا به موجب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 قانون آئین نامه مربوطه این آگهی در 
دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در  شهرها منتشر تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای 
اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک 
تسلیم و رسید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل نماید و گواهی دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نیست. تاریخ انتشار نوبت اول: 4/2/ 1399 . تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/4/18
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

511/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد سند 
رســمی . برابر رای شــماره 139۷60306021000053 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی ملک بردسکن تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای عباسعلی 
نهروانی فرزند ابوالفضل به شماره شناســنامه2۷66 صادره از بردسکن درششدانگ یکباب ساختمان به مساحت26/40 
متر مربع قســمتی ازپلاک 942 فرعی از4 اصلی واقع درخراسان رضوی بخش 4 حوزه ثبت ملک بردسکن خریداری از 
مالک رسمی آقای ابوالفضل نهروانی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشــار نوبت اول: 1399/4/2 .  تاریخ انتشار نوبت 

دوم: 1399/4/1۷
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

511/4اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند 
رســمی . برابر رای شماره  139960306021000105هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی ملک بردسکن تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم معصومه 
عابدی فرزند محمد به شماره شناسنامه 2۷93 صادره از بردسکن درششدانگ یکباب ساختمان  به مساحت  183/95متر 
مربع قسمتی ازپلاک 34 فرعی از4 اصلی واقع درخراسان رضوی بخش 4 حوزه ثبت ملک بردسکن خریداری از مالک 
رســمی آقای سید علی حسینی مقدم محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/4/2 .  تاریخ انتشار 

نوبت دوم: 1399/4/1۷
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

5 /511اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند 
رســمی . برابر رای شــماره 1399603062۷1000488 هیات اول/ موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی خانم زهرا سادات مجدی فرزند سید علی اکبر به شماره شناسنامه 420 صادره از نیشابور در ششدانگ اعیان 
یک باب خانه به مساحت 123/30 متر مربع قسمتی از پلاک ۷4 اصلی بخش  9 واقع در خواجه ربیع- ساده بهلولی 
4/3 و4/4 پلاک 4۷ اعیان متعلق به خود متقاضی عرصه موقوفه کفش فروش محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف24۷ تاریخ 

انتشار نوبت اول: 1399/4/2. تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/4/1۷
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/6اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند 
رســمی . برابر رای شــماره 1399603062۷10004۷1 هیات اول/ موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی خانم فاطمه آرزه فرزند مهدی به شــماره شناسنامه11 صادره از مشهد در ششدانگ اعیان یک باب خانه به 
مساحت 158/65 متر مربع قسمتی از پلاک ۷4 اصلی بخش 9  واقع در خواجه ربیع انتهای یوسف زاده 6 ساده بهلولی 
4/3 پلاک 43 اعیان متعلق به خود متقاضی و عرصه موقوفه کفش فروش محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف245 تاریخ 

انتشار نوبت اول: 1399/4/2. تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/4/1۷
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

مفقودی
سند کمپانی سبز موتور سیکلت هندا امجد مدل 138۷ به شماره پلاک 34242 - ۷۷1 شماره موتور  412۷428 شماره 

تنه 1258۷3۷138 به نام عبداله صامعی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط میباشد.

511/7اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . برابر رای 
شماره 1399603062۷1000492 هیات اول/ دوم  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مجتبی گیلاسی فرزند محمد مهدی 
به شــماره شناسنامه 09223۷2306 صادره از مشهد در ششدانگ اعیان یک باب خانه به مساحت 104/9 متر مربع قسمتی از پلاک  
فرعــی از ۷4 اصلی بخش 9  واقع در خواجه ربیع- مهــر مادر 1۷/1 پلاک 24 اعیان متعلق به خود متقاضی و عرصه موقوفه کفش 
فروش محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف24۷ تاریخ انتشار نوبت اول: 

1399/4/2. تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/4/1۷
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/8اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رسمی . برابر 
رای شــماره 1398603062۷1004559 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم مریم براتی فورگ فرزند برات به 
شماره شناسنامه 35 صادره از درمیان در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 89/40 متر مربع قسمتی از پلاک باقی مانده 31 فرعی از 
15 اصلی بخش 9  واقع در مهرآباد3 بین اباذر 2و4 کوچه 2 متری پلاک ۷4 خریداری از مالک رسمی آقای قربان  جهانگیرفر محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف 201 تاریخ انتشار نوبت اول: 

1399/3/18 .تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/4/2
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/9اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه ناحیه یک 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . برابر رای شماره 
139860306003001560 مورخ 1398/12/2۷ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  آقای رضا قربانی فرزند علی به شماره شناسنامه 
1۷08 صادره از سرخس در ششدانگ اعیان یک باب منزل به مساحت 145 متر مربع قسمتی از پلاک 151 فرعی از 5 اصلی بخش9 مشهد 
واقع دربلوار کلاهدوز 29 تورج 15 پلاک 8 اعیان متعلق  به خود متقاضی  و درعرصه موقوفه گوهرشاد  آغا محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشــته باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف203- تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/3/18 . تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/4/2

محمد جواد غلامی ـ رئیس ثبت اسناد و املاک ناحیه یک مشهد
511/10اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . برابر رای 
شماره 139960306021000108 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی ملک بردسکن تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم طاهره صفاری فرزندمحمد به شماره شناسنامه 19۷۷0 صادره 
ازبردسکن درششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 103/85 متر مربع قسمتی ازپلاک 610 فرعی از4 -اصلی واقع درخراسان رضوی 
بخش 4 بردسکن خریداری از مالک رسمی آقای غلامحسین اکبری  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/3/18 . تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/4/2
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن
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ایران روزانه ۶0 بار می لرزد
 اسماعیل نجار »وقوع زلزله های مهیب« در کشور را امکان پذیر 
دانســته و گفته »طبق آمار های روزانه بین 60 تا ۷0 زلزله در 
کشور رخ می دهد که البته اکثر آن ها قدرت بسیار کمی دارد. » 
به گفته رئیس سازمان مدیریت بحران به طور متوسط هر سال 
یک زلزله بین 6 تا 2/6 ریشــتر رخ می دهد و هر 10 سال هم 

یک زلزله با بزرگی حدود ۷ ریشتر به وقوع می پیوندد. /ایسنا

طرح زوج و فرد مدارس در مناطق پرُجمعیت اجرا می شود
وزیر آموزش وپرورشــگفت: دانش آموزان مدارس پُرجمعیت در 
ســال تحصیلی جدید به دو گروه تقسیم می شوند، عده ای سه 
روز در هفتــه در روز های زوج و عده ای نیز در روز های فرد در 
مدرسه حضور می یابند. در شرایط کنونی سناریو های مختلفی را 
پیش بینی کردیم در فضای آموزشی آینده، آموزش های ترکیبی 
در دســتور کار است بنابراین ممکن بخشــی از آموزش ها در 
فضای مجازی و بخشی در مدرســه ارایه شود. باید به سمتی 
برویــم که بتوانیم با رعایت حداکثــری پروتکل ها روال عادی 

زندگی را ادامه دهیم و اخلالی در کار ها صورت نگیرد. /ایرنا

تایید بازداشت در شورای شهر تهران
رئیس کمسیسیون شهرســازی و معماری شورای شهر تهران 
درباره جزئیات دســتگیری یکی از کارشناســان شورای شهر 
تهران گفت: این فرد در کمیســیون شهرســازی و معماری به 
عنوان کارشناس و به صورت ســاعتی فعالیت داشته است. او 
دانشــجوی معماری بوده و حدود دو ســال پیش فعالیت خود 
را با کمیســیون شهرســازی و معماری به صورت ساعتی آغاز 
کرد که البته تجربیات زیادی نیز در این حوزه نداشــته اســت. 
بنابر اطلاعاتی که در اختیار ما قرار گرفته است حدود دو هفته 
پیش این فرد بازداشــت شده که تا این لحظه البته اطلاعی از 
اتهامات وی به ما گزارش نشده است. هیچ کس وی را معرفی 
نکرده است و وی طبق روال با کمیسیون شهرسازی و معماری 

فعالیت داشته است. /تسنیم

دریافت شهریه بالا، مجوز 7 مدرسه در تهران را لغو کرد
عبدالرضــا فولادوند مدیرکل آموزش و پرورش شــهر تهران 
گفت: ۷ مدرســه شــهر تهران که لغو مجوز شده اند در مرحله 
رای اولیه هستند و می توانند به رای اعتراض کنند. ما خوشحال 
نمی شــویم که مدرسه ای تعطیل شــود، چون حتماً بخشی از 
دانش آموزان و اولیا دچار اســترس می شــوند. کار ما فرهنگی 
اســت و باید موسســان بدانند که باید در چارچوب قانون کار 

فرهنگی انجام شود. /مهر

 اصلاح طلبان هیچ حضوری در انتخابات
 ۱۴00 نخواهند داشت

صادق زیباکلام فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: بدنه اجتماعی 
اصلاح طلبان از دســت رفته و بعید به نظرم میرســد که یک 
نفر از آن 24 میلیونی که در 29 اردیبهشــت 96، به تشویق و 
ترغیب اصلاح طلبان به آقــای روحانی رای دادند، باز هم پای 
صندوق بــرود. اصلاح طلبان هیچ حضوری در انتخابات 1400 
نخواهند داشــت. چون توانی برایش وجود ندارد. در محافل و 
رســانه ها، صحبت از حضور آقای عارف، جهانگیری، محسن 
هاشــمی، ظریف و دیگران اســت، اما به اعتقاد من مستقل از 
اینکه اصلاح طلبان چه کسی را به عنوان نامزد خودشان معرفی 
کنند )حتی اگر شخص آقای خاتمی هم نامزد و تایید صلاحیت 
شــوند( در انتخابات آینده هیچ رایی نخواهنــد آورد. /روزنامه 

مردم سالاری
 

گزینه ترجیحی اصلاح طلبان برای انتخابات ۱۴00
دبیرکل حزب مجمع ایثارگران انقلاب اســلامی با بیان اینکه 
شــورای عالی سیاســتگذاری اصلاح طلبان بعــد از انتخابات 
مجلس یازدهم جلسه ای نداشته و درباره هیچ نامزدی صحبتی 
نکرده اســت، گفت: جریان اصلاحــات این بار ترجیح می دهد 
که نامزد جریان خود را برای انتخابات ریاست جمهوری 1400 
داشته باشــد.جواد امام در گفتگو با ایسنا، با بیان اینکه شورای 
عالــی سیاســتگذاری اصلاح طلبان بعــد از انتخابات مجلس 
یازدهم هیچ گونه جلســه ای نداشته و درباره هیچ نامزدی برای 
انتخابات ریاســت جمهوری 1400 صحبتی نداشته است، اظهار 
کرد: اســامی که به عنوان نامزد های اصلاح طلبان مطرح شده 
اســت، گمانه زنی بوده و بیشتر از ســوی رقبا با هدف تخریب 
اصلاح طلبان مطرح می شــود، زیرا افراد یا باید خودشان برای 
داوطلبی اعلام آمادگی کنند یا اینکه شورای عالی سیاستگذاری 
یا احزاب اصلاح طلب افرادی را معرفی کنند، ولی تاکنون هیچ 
حزب اصلاح طلبی فردی را برای انتخابات معرفی نکرده است.
وی ادامــه داد: جریان اصلاحات منتظر اســت تا ببیند آیا فضا 
برای انتخابات و حضور حداکثری مردم فراهم می شود یا خیر، 
زیــرا هنوز فضا مانند انتخابات مجلس بــوده و زمینه ای برای 
مشارکت حداکثری احساس نمی شــود. با این حال اصلاحات 
برای انتخابات پیش رو نامزد خود را خواهد داشــت و به نامزد 
جریان رقیب متوســل نخواهد شــد.این فعال سیاسی در پایان 
تصریح کرد: اصلاحات باید پاسخگوی انتخاب هایش باشد. در 
سال 92 و 96 جریان اصلاحات برای تحقق منافع ملی و عبور 
از بحران هایی که احمدی نژاد درست کرده بود، به روحانی رای 
داد. جریان اصلاحات با اینکه هیچ نقشــی در تصمیمات دولت 

ندارد، ولی هزینه های اقدامات دولــت را می پردازد، البته ما از 
انتخاب خود در ســال 92 و 96 پشــیمان نیستیم، ولی این بار 
ترجیح می دهیم که نامزد جریان خود را داشــته باشیم و هزینه 

آن را هم می پردازیم.
 

دلایل غفوری فرد برای رد احمدی نژاد
غفوری فرد گفت: فردی که حرف خودش را هم تغییر می دهد 
و بــر آنچه که موضــوع اطاعت از نظر مقــام معظم رهبری 
بوده پایبنــد نمی ماند، هرگز نمی تواند نظر مــردم را بار دیگر 
به خود جلب کند.حســن غفوری فــرد، عضو جبهه پیروان خط 
امام و رهبری در بخشــی از گفتگوی خود با خبرآنلاین درباره 
احتمال کاندیداتوری احمدی نژاد در انتخابات ریاست جمهوری 
1400 گفت: آقای احمدی نژاد در سال 84 با حمایت بخشی از 
اصولگرایان توانست توفیق حاصل کند. هرچند شخص ایشان 
هنوز این اعتقاد را ندارد که از حمایت اصولگرایان در یک بازه 
زمانی برخوردار بوده اســت. اما از سال 88 به بعد یک سلسله 
تغییرات بنیادین در اندیشــه سیاســی این فرد به وجود آمد که 
بــا خط فکری اصولگرایی در تضاد آشــکار بود.او ادامه داد: در 
ماجرای ورود به انتخابات در ســال 96 شــاهد بودیم که رهبر 
انقــلاب با نهی آقای احمدی نژاد حضور ایشــان را به صلاح 
ندانســتند، آقای احمدی نژاد هم پس از اطلاع از نظر رهبری 
اعلام کــرد که از فرمایش رهبر انقلاب اطاعت می کند، اما در 
عمل همگان شــاهد بودند که او نظر مقــام معظم رهبری را 
نیز نادیده گرفت.غفوری گفت: بنــده معتقدم فردی که حرف 
خودش را هم تغییر می دهد و بــر آنچه که موضوع اطاعت از 
نظر مقام معظم رهبری بــوده پایبند نمی ماند، هرگز نمی تواند 
نظــر مردم را بار دیگر به خود جلب کند. شــاهد بودیم که بعد 
از ســال 96 آقای احمدی نژاد بنا را بر مخالفت با محکم ترین 
اصول انقلاب اســلامی گذاشــته اند، که یکی از همین اصول، 

اصل اساسی »ولایت فقیه« است.
 

ناگفته ای از زندگی طبری به روایت زاکانی
نماینده قم در مجلس با اشــاره به گذشــته طبری گفت: اکبر 
طبری در ابتــدای انقلاب به دلیل فعالیت در گروهک منافقان 
زندانی شــده بود.زاکانی نماینده مردم قم در مجلس شــورای 
اســلامی تصریح کرد: اکبر طبــری در ابتدای انقلاب به دلیل 
فعالیت در گروهک منافقان زندانی شــد، امــا بعد از آزادی از 

زندان و با ســاده انگاری عــده ای فرماندار شهرســتان نور در 
مازندران شــد و بعــدازآن نیز با زبان بــازی و رابطه وارد نهاد 
قضایــی گردید.وی همچنین در مــورد قاضی منصوری گفت: 
چند بار با قاضی منصوری در دوران مســولیت در قوه قضاییه 
دیدار داشتم، او در ظاهر یک انسان تمام انقلابی، خوش اخلاق 
و متدین بود.وی یادآور شــد: بــا این وجود قاضی منصوری در 
پشــت این چهره انقلابی و مومن مآب خود پرونده های فساد 

اقتصادی را همراهی می کرد.
 

اعتبارنامه تاجگردون به کجا رسید؟
عضو کمیســیون تحقیق اعتبارنامــه منتخبان مجلس یازدهم 
گفت: براســاس اســتعلامات محلــی و میدانــی که صورت 
گرفتــه اســت، تقریباً همه مــوارد مورد اعتــراض تعدادی از 
نمایندگان مجلس دربــاره اعتبارنامه تاجگردون برای ما محرز 
شد.حجت الاســلام جــواد نیک بین عضو کمیســیون تحقیق 
اعتبارنامــه منتخبــان مجلس یازدهمدربــاره آخرین وضعیت 
رســیدگی به اعتبارنامه غلامرضا تاجگردون اظهار داشت: ما با 
بیش از 60 نفر از افــرادی که با آقای تاجگردون مرتبط بودند 
در محل حوزه انتخابیه، تهران، شــیراز و فارس و گچســاران 
از نزدیــک گفتگو کرده و یــا تلفنی و با شــیوه های دیگر با 
آن ها صحبت کردیم.وی افزود: براســاس استعلامات و آخرین 
تحقیقات صورت گرفته و همچنین صحبت هایی که با اطرافیان 
آقای تاجگردون انجام شــد به نتایج خوبی رسیدیم، البته خوب 
از این جهت که به واقعیت نزدیک تر شدیم و کمیسیون تحقیق 
به زودی یک اقدام انقلابی در خور شأن مجلس یازدهم انجام 

خواهد داد.
نیک بین خاطرنشــان کرد: یکی از مواردی کــه در تحقیقات 
میدانی انجام دادیم و همچنین طبق استعلامات صورت گرفته 
نسبت به سوءاستفاده از نام دکتری در کلیه فعالیت های منتخب 
گچساران بود.وی همچنین خاطرنشان کرد: تحقیقات لازم در 
خصوص سوءاســتفاده از مدرک دکتری به صورت تحقیقی در 
محل انجام شــده و اســتعلامات محلی در این خصوص اخذ 
شده است.عضو کمیسیون تحقیق اعتبارنامه منتخبان مجلس 
یازدهم ادامه داد: طبق اســتعلامات صورت گرفته، پوســتر ها 
و بنر هایی که در محل ســتاد آقای تاجگردون درج شــده بود، 
همگی با عنوان دکتر نصب شــده و در تبلیــغ انتخاباتی خود 
نیز تیراندازی ها به صورت ممتد انجام شــده است که متأسفانه 

ایشان در دفاع می گوید در تبلیغات همه کاندیدا ها این اتفاقات 
افتاده است و می افتد!وی با اشاره به دیگر جزئیات استعلامات 
صــورت گرفته دربــاره اعتبارنامه غلامرضــا تاجگردون بیان 
کــرد: همچنین طبق تحقیقات صورت گرفته مؤسســه ای که 
آقای تاجگــردون از آنجا مدرک دکتری گرفته را پیدا نکردیم، 
حال شــاید وجود داشــته باشد، اما گشــتیم و آن را ندیدیم و 
پیدا هم نکردیم!نیک بین در ادامه تصریح کرد: متأســفانه آقای 
تاجگردون در دوره های گذشــته با عنوان مدرک دکتری وارد 
عرصه انتخابات شده است و این سوءاستفاده از عنوان دکتری 

برای تبلیغات و ورود به مجلس است.
 

تمجید بانوی اصلاح طلب از دستور ازدواجیِ روحانی
یک فعال سیاســی اصلاح طلب گفت: دختران زیر 18 ســال 
از مدیریت خانــواده و فرزندآوری به لحاظ جســمی و روحی 
برخوردار نیســتند.»آذر منصوری«، فعال سیاسی اصلاح طلب، 
در گفت و گو با برنا، در رابطه با »دســتور رئیس جمهور برای 
اختصاص وام به محدوده ســنی 18 تا 40 سال« گفت: دستور 
رئیس جمهور در رابطه با وام ازدواج گام موثری در سن ازدواج 
محسوب می شــود، این بخشــنامه برای افرادی که به دلایل 
متعدد به ســن 40 سالگی رســیده و امکان ازدواج برای آنها 
فراهم نشــده، کمک می کند تا از این ظرفیت اســتفاده کنند، 
دســتور روحانی یک اقدام کمکی و حمایتی در جهت ازدواج و 

تشکیل خانواده است.
او ادامــه داد: در موضوع ازدواج با دو مســئله مواجهیم. از یک 
سو همچنان جامعه از کودک همسری رنج می برد، خانواده ها در 
مورد دختران به گونه ای رفتار می کنند که بخشی از ازدواج های 
امروز کودکانی هستند که به بلوغ جسمی و بلوغ فکری نرسیده 
اند و برای تشــکیل خانواده از ویژگی های لازم برای مدیریت 
و فرزندآوری به لحاظ جســمی و روحی، برخوردار نیستند. در 
چنین شــرایطی دولت می تواند با بکارگیری تدابیری در جهت 
اصلاح این فرهنگ تلاش کند. یکی از اقدامات دولت در کنار 
مجموعه اقدامــات فرهنگی که قاعدتا باید توســط نهادهای 
فرهنگــی صورت گیرد، اقدام حمایتی و کمکی اســت، به این 
ترتیب کــه به زیر 18 ســال قاعدتا ایــن وام اختصاص پیدا 
نمی کند. دســتور روحانی ممکن است عاملی برای اصلاح این 
رویه و فرهنگ در کشور محسوب شود، اما این به تنهایی همه 
منبع: تابناک مسئله ازداواج نیست.  
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